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خبر

جایگاه البرز در کشور
 راهبردی است

دانا درخشانی - این جمله آشنا، باری سنگین از معانی و 
مسئولیت بر دوش دارد. چنین جایگاهی نیازمند برنامه ریزی 
راهبردی برای رسیدن به مقصود استراتژی است، بر این اساس 

باید بدانیم کجا هستیم.
اقوام  از   از گذشته های دور به دلیل میزبانی تنوعی  کرج 
نام  »ایران کوچک«  رهبری  معظم  مقام  تعبیر  به  مختلف، 
گرفت و سال ها بعد با الحاق چند شهرستان دیگر حصاری 
برای خودکفایی دور خود تنید ولی مانند نوزادی ناقص که پا 
به دنیا نهاده بسیاری از زیرساخت های لازم را برای استقلال 
نداشت و از سویی نیز در عین نوپایی مانند پدری دلسوز محلی 

برای مهاجرانی امیدوار از اقصی نقاط کشور شد.
در چنین شرایطی با هجوم مشکلات و موانع پیش بینی نشده 
از سوی جمعیتی در مرز ۳ میلیون نفر برای استانی که به 
گفته منابع آگاه زیرساخت های کنترل و پذیرایی از جمعیت 
۵۰۰ هزار نفری را دارد، ترسیم افقی مشخص، کاری بس 
سخت و خطیر محسوب می شود و به حق قبول مسئولیت در 

این آشفته بازار اقدامی شجاعانه است.
به لحاظ سیاسی، گره کور هم جواری با پایتخت، البرز را در 
موقعیت حساسی قرار داده از این رو در بسیاری موارد البرز 
کشور  و جدی  بزرگ  رویدادهای  سوی  یک  یا  و  جورکش 

محسوب می شود.
البرز در حوزه اجتماعی دارای چالش ها و تنگناهای فراوانی 
است که استقرار چند زندان بزرگ و ملی این امر را تشدید 
کرده چراکه به واسطه این موارد، حوادث و تهدیدهای فراوانی 
به وقوع پیوسته است. بیش از ۹۰۰ هزار نفر حاشیه نشین، 
نرخ بالای طلاق و اعتیاد و بسیاری موارد دیگر این بخش را 

حائز اهمیت و نیازمند برنامه ریزی جدی می کند.
این استان در حوزه امنیتی حساسیت های ویژه ای دارد چرا 
که با نگاهی اجمالی به حوادث و نا آرامی های اخیر می توان 
به جایگاه البرز را در برنامه ریزی های دقیق معاندان برای 

اختلال در اداره کشور، پی برد.
و  امنیتی  باید سکان هدایت سیاسی،  تفاصیل  این  تمام  با 
و  مشرف  فردی  دست  به  استراتژیک  استان  این  اجتماعی 
آگاه به وضعیت استان البرز سپرده شود تا در بستری مهیا 

از همدلی و اتحاد بتواند البرز را به سر منزل مقصود برساند.
اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون  انتظار،  ماه   ۶ از  پس 
استانداری البرز با حساسیتی ویژه در گزینش، منصوب شد 
و حال باید دید عزیزالله شهبازی که در خوزستان طی یک 
سال بیش از ۹۰۰ تجمع اعتراضی را از سر گذرانده برای حال 

و هوای البرز چه برنامه ای دارد.

یادداشت

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز خبرداد 
کشف دو انبار خودروی 

اختفا شده در البرز
حکومتی  تعزیرات  مدیرکل 
استان البرز از کشف دو انبار 
خودروی اختفا شده در این 

استان خبر داد.
جمع  در  مختاری  علی اکبر 
با  کرج  در  خبرنگاران 
کرد:  اظهار  خبر،  این  تایید 
دو  از  موردنظر  خودروهای 

انبار کشف شده است.
وی همچنین گفت: در یکی 

از انبارها ۳۱ دستگاه خودرو و در دیگری ۱۱ دستگاه خودرو 
کشف  شده است.

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز در ادامه از دستگیری دو 
متهم در خصوص این پرونده خبر داد و گفت: احتمال می دهیم 
خودروهای کشف شده قرار بوده به مردم تحویل داده شود که 

این امر انجام  نشده است.
به گفته مختاری برخی از این خودروها از اسفندماه سال گذشته 

در پارکینگ بوده است.
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز در بخش دیگری از 
کشف انبار احتکار پمپ آب و لوازم خانگی خبر داد و گفت: دو 
متهم در این خصوص  دستگیرشده و حکم آن ها نیز صادرشده 

است.

آخرین وضعیت احکام 5 پرونده ارز دولتی در البرز
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز از صدور حکم یکی از ۵ 

پرونده دریافت ارز دولتی در استان البرز خبر داد.
علی اکبر مختاری در مورد صدور حکم  برای پرونده متهم به 
دریافت ارز دولتی در کرج اظهار داشت: از پنج پرونده وارده به 
تعزیرات حکومتی در مورد دریافت ارز دولتی یک پرونده منجر 

به صدور حکم شد.
مواد  تولید  حوزه  در  دولتی  ارز  دریافت کننده  افزود:  وی 
پلاستیکی دو میلیون و پانصد هزار یورو ارز گرفته که مبلغ 

ریالی آن حدود 2۱ میلیارد تومان است.
وی با بیان اینکه این پرونده در مدت زمان کمتر از ده روز به 
سرانجام رسید، افزود: این فرد باید تمام ارز دریافتی را برگردانده 
و یک جریمه نقدی هم به اندازه مابه التفاوت نرخ ارز بپردازد و 

به محض ابلاغ رای مراحل قانونی آن آغاز می شود.
مدیرکل تعزیرات استان البرز با بیان اینکه حجم ریالی این 
پنج پرونده حدود 2۰۰ میلیارد تومان است،گفت: 4 پرونده 
باقی مانده در این حوزه هم در کمترین زمان ممکن رسیدگی 

می شود.

خبر

اخبار  گفت:  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
نادرست و پیام غیر واقع، ایجاد شایعه  کرده 
و سبب عدم اعتماد و نا امنی جامعه می شود.

سردار عباسعلی محمدیان در جمع تعدادی 
البرز ضمن تبریک به  از خبرنگاران استان 
مناسبت روز خبرنگار اظهار داشت: خبرنگاران، 
رسالت سنگینی بر عهده دارند و آن رساندن 

اخبار موثق و صحیح به مردم است. 
وی افزود: اگر اخبار به درستی به مخاطب 
منتقل نشود، این پیام غیر واقع، منجر به بروز 
شایعه و در نهایت عدم اعتماد و نا امنی در 
جامعه خواهد شد و شایعات جای اطلاعات 

دقیق و شفاف را گرفته و حس امنیت در 
میان مردم کم رنگ می شود.

سردار محمدیان با اشاره به گذشت ۱۰ ماه از 
فعالیت و حضور خود در البرز به نظرسنجی 
اخیر نیروی انتظامی استان اشاره و خاطرنشان 
کرد: در این زمان دو قائله اغتشاش دی ماه 
سر  پشت  را  جاری  مردادماه  و  گذشته 
گذاشتیم که به واسطه تاکید، نظارت مستقل 
خوب،  فرماندهان  و  پلیس  صدر  سعه  و 
عملکرد نیروی انتظامی، کمترین تاثیر منفی 

را در جامعه گذاشته است.
وی ابراز کرد: رسانه ها در دو اتفاق دی ماه و 

مرداد ماه عملکرد مناسبی داشته و نقش به 
سزایی در روشنگری وضعیت داشتند. بدون 
شک رسانه ها بازوی توانمند پلیس در ارتقای 

حس امنیت در جامعه هستند.
وی ضمن تاکید بر تعامل سازنده با تمام 
خبرنگاران، تصریح کرد: با کمال میل از 
انتقال نظرهای اصحاب رسانه خوشحال 
می شویم، چراکه ارتباط باعث انتقال اخبار 
سریع، دقیق و صحیح به جامعه خواهد 
شد و در نهایت از انتشار شایعات جلوگیری 

می  شود.
فرمانده نیروی انتظامی استان البرز، اضافه 

کرد: یکی دیگر از اهداف ما، آموزش مردم 
و ارسال پیام های آموزشی در انتهای اخبار 
است که مردم عبرت بگیرند و عبرت دیگران 
نشوند. وی ابراز امیدواری کرد که به زودی در 
بحث اجرا، نظارت و آثار برنامه های جدید از 
رسانه ها برای معرفی آن ها، کمک خواهیم 

گرفت.
به  توجه  با  اظهار داشت:  سردار محمدیان 
وجود کارهای عقب افتاده بیش از انتظار در 
سالهای گذشته و با در نظر گرفتن اتفاقات و 
حوادث ماههای اخیر، هنوز موفق به اجرای 

برنامه های اصلی خود نشده ایم.

مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان البرز 
گفت که فاز نخست مرکز فرهنگی دفاع مقدس )باغ موزه( 
این استان تا پایان شهریورماه و در هفته دفاع مقدس به 

بهره برداری می رسد.
سردار ابوالفضل اسلامی روز یکشنبه در نشستی که با حضور 

خبرنگاران به مناسبت برگزاری هشتمین جشنواره جایزه ادبی 
یوسف و باغ موزه دفاع مقدس برگزار شد، افزود: البرز به عنوان 
آخرین استان کشور کار اجرایی ساخت مرکز فرهنگی دفاع 
مقدس را از سال گذشته آغاز کرد که با سرعت، همت و 

همکاری خوب مسئولین استان همراه بود.
وی با بیان اینکه در بعضی استان ها کار ساخت باغ موزه از 
حدود ۱8 سال پیش آغازشده و هنوز به پایان نرسیده، اظهار 
داشت: با همکاری خوبی که بین مسئولان مربوطه، پیمانکار 
و مشاور طرح وجود دارد فاز نخست این مرکز که شامل 
ساختمان اسناد با ۳ هزار مترمربع زیر بنا می باشد، تا پایان 

نیمه اول سال به پایان می رسد.
وی به مزیت های محل ساخت این مجموعه در استان اشاره 
کرد و گفت: این مجموعه که در پارک ۱۱۰ هکتاری جهان 
نمای کرج و در ورودی استان و بین دو بزرگراه کرج - تهران 
و شهید همت واقع شده، می تواند مورد بهره برداری برای حدود 
۱7-۱۶ استان دیگر بوده و بازدیدکننده زیادی خواهد داشت.
وی با بیان اینکه این باغ موزه در ۳ فاز ساخته و راه اندازی 
خواهد شد، اظهار داشت: برای فاز اول این باغ موزه 4 میلیارد 

و 2۰۰ میلیون تومان اختصاص داده  شده که مشکلی برای 
تأمین آن وجود ندارد و برای فاز دوم آن که شامل ساختمان 
موزه و سالن همایش می باشد و در ۹ هزار مترمربع زیربنا 

ساخته خواهد شد، 2۰ میلیارد تومان پیش بینی شده است.
اسلامی گفت: از این میزان بودجه پیش بینی شده، ۱۵ میلیارد 
از سوی شهرداری به عنوان مجری طرح و ۵ میلیارد نیز از 

سوی استانداری تأمین می شود.
وی با اشاره به اینکه فاز سوم این طرح شامل مسجد جامع 
خرمشهر و پاناروما است، افزود: پیش بینی می شود که 2 فاز 

نخستین تا پایان سال ۹8 مورد بهره برداری قرار بگیرند.
اسلامی در ادامه با اشاره به برگزاری هشتمین جشنواره جایزه 
ادبی یوسف گفت: 7 دوره گذشته این جشنواره به صورت 
کشوری برگزار شد ولی هشتمین دوره آن به صورت استانی 

در البرز برگزارشده است.
وی افزود: استان البرز به دلیل هم جواری با تهران فرصت 
شناسایی و جذب اهالی قلم به خصوص در حوزه دفاع مقدس 
را از دست  داده ولی این جشنواره فرصتی برای شناسایی این 

افراد است.

معاون امور عمرانی استانداری البرز از بررسی 
و تعیین تکلیف مشکلات مربوط به وضعیت 
حمل ونقل عمومی، انشعاب های آب، برق و ... 
برای واحدهای مسکن مهر ماهدشت خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار؛ خسرو ارتقائی با اعلام 
این خبر اظهار داشت: در پی بازدید میدانی 
که از وضعیت مسکن مهر ماهدشت داشتیم 
جلسه ای در راستای بررسی مشکلات مسکن 
مهر ماهدشت در سالن شهدای دولت برگزار 

شد.
روز  اینکه ظرف سه  به  توجه  با  افزود:   وی 
تکمیل  برای  ماهدشت  شهرداری  کار  آینده 
ساختمان کلانتری به اتمام می رسد، اداره کل 
راه و شهرسازی  مکاتبه ای با فرمانده نیروی 
انتظامی استان البرز برای استقرار کامل نیروها 
در مسکن مهر ماهدشت، به عمل آورد. ضمناً 
از سوی مجموعه کلانتری نواقص و کمبودها به 
فرمانداری کرج منعکس تا فرمانداری نسبت به 

تأمین اعتبار و رفع مشکلات اقدام نماید.
کل  اداره  شد  مقرر  همچنین  گفت:  ارتقائی 

راهداری و حمل ونقل جاده ای شورا نسبت به 
ساماندهی ورودی مسکن مهر اقدام نموده در 
بودجه سال ۹7 نسبت به طرح دائمی موضوع 
اقدام شود. وی افزود: در این راستا با هماهنگی 
استان  برق  توزیع  شرکت  با  به عمل آمده 

روشنایی مسیر نیز تأمین می شود. 
معاون استاندار گفت: اداره کل راه و شهرسازی 
نسبت به واگذاری زمین به شهرداری ماهدشت 

برای نگهداری سگ های ولگرد اقدام نماید.
ارتقائی تصریح کرد: در راستای رفع مشکلات 
مسکن مهر مقرر شد شهرداری کرج نسبت به 
بهینه نمودن سایت دفن پسماند حلقه دره تا 

شش ماه آینده اقدام نماید. 
وی افزود: جهت برقراری یک خط اتوبوس رانی 
مقرر شد  ماهدشت  مهر  اهالی مسکن  برای 
و  مطرح  استان  ترافیک  شورای  در  موضوع 

تصمیمات لازم در این خصوص اتخاذ گردد.
اداره کل راه و شهرسازی نسبت به واگذاری 
مخزن  احداث  برای  مناسب  متراژ  به  زمین 
ده هزار مترمکعبی به آبفا اقدام نمایند. وی 

اضافه کرد: در این راستا می بایست شهرداری 
ماهدشت با همکاری اداره کل راه و شهرسازی 
نسبت به جمع آوری آب های سطحی شهر نیز 

اقدام نماید.
ارتقائی تصریح کرد: برای رفع مشکلات موجود 
مقرر شد  شرکت آب منطقه ای مجوز  یک 
حلقه چاه و یا احیای چاه های موجود جهت 
آبیاری فضای سبز اقدام کرده و علاوه بر این 
با هماهنگی و بررسی شرکت های آبفا و آب 
به  فاضلاب  واگذاری  به  نسبت  منطقه ای 
شهرداری برای احداث تصفیه خانه اقدام نمایند.

معاون استاندار گفت: برای رفاه حال شهروندان 
ماهدشت مقرر شد اداره کل راه و شهرسازی 
نسبت به واگذاری زمین به شهرداری ماهدشت 

اقدام  پارک  و  تفریحی  مراکز  احداث  برای 
نمایند.

وی افزود: اداره کل راه و شهرسازی نسبت به 
تعیین تکلیف آسانسورهای واحدهای مسکن 
مهر با پیمانکاران اقدام کرده و در خصوص 
استانداردسازی جلسه ای با اداره کل استاندارد 
آماده  آسانسورهای  ضمن  در  نماید.  منعقد 
بهره برداری  و  راه اندازی  آتی  هفته  دو  ظرف 

می شود.
ادارات  نمایندگان  گفت:  استاندار  معاون 
و  شهرسازی  و  راه  و  مدارس  نوسازی  کل 
آموزش وپرورش استان با فرمانداری ویژه کرج 
صورت جلسه نمایند تا پروژه های مدارس تا 

شهریور ماه اتمام و به بهره برداری برسد.

بررسی مشکلات مسکن مهر ماهدشت با حضور معاون استاندار البرز

چراغ های مسکن های مهر 
روشن می شود؟!

فرمانده انتظامی استان البرز مطرح کرد:

انتشار اخبار نادرست در جامعه ایجاد ناامنی می کند

مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان البرز:

باغ موزه دفاع مقدس البرز تا پایان شهریورماه به بهره برداری می رسد

کتابخانه های  مدیرکل  دیدار  جریان  در 
عمومی استان البرز با فرماندار ویژه شهرستان 
با  صنایع  ظرفیت  از  استفاده  نحوه  کرج، 
اجرایی شدن 2۵ درصد مالیات صنایع برای 
ترویج و تبلیغ کتاب خوانی و افزایش سرانه 

مطالعه موردبحث و تبادل نظر قرار گرفت.
به گزارش دنیای هوادار؛ صبح یکشنبه در 
مدیرکل  هراتی«  احمدعلی  دیدار»  جریان 
کتابخانه های عمومی استان البرز به همراه 
علی معدنی پور، معاون اداره کل کتابخانه ها،  
با »سیروس شفقی« معاون استاندار و فرماندار 
ویژه شهرستان کرج، در رابطه با نحوه تعامل 
دستگاه های اجرایی برای همکاری در ترویج 

کتاب خوانی بحث و تبادل نظر شد.
فرماندار ویژه شهرستان کرج با اعلام اینکه با 
حضور آقای هراتی در کتابخانه های عمومی، 
نهاد  این  برای  روشنی  آینده  امیدواریم 
بستر  داشت:  اظهار  پذیرد،  فرهنگی شکل 
کتاب خوانی مهیا است و باید با استفاده از 
شیوه های تبلیغی و ترویجی این مهم را در 

جامعه بسط و گسترش داد.
را  صنایع  مالیات  درصد  موضوع 2۵  وی   
این  تحقق  برای  مهم  از ظرفیت های  یکی 
امر دانست و افزود: در البرز ۳۵ برند صنعتی 
وجود دارد که اگر زمینه ورود این واحدها به 

عرصه فراهم شود شاهد اتفاقات خوبی در این 
بخش خواهیم بود.

شفقی ضمن اعلام آمادگی برای همکاری با 
اداره کل کتابخانه های عمومی استان گفت: 
سرمایه گذاری در عرصه فرهنگی بهترین راه 
برای جلوگیری از آسیب های اجتماعی در 
آینده است. برای پیشبرد برنامه های فرهنگی 
در سطح شهرستان با تمام ظرفیت در کنار 

کتابخانه های عمومی خواهیم بود.
نیز  استان  عمومی  کتابخانه های  مدیرکل 
ضمن اشاره به جایگاه ویژه شهرستان کرج 
از نظر ترکیب جمعیتی گفت: این شهرستان 

در  عرصه های فرهنگی نیازمند توجه ویژه و 
همکاری و تعامل تمام دستگاه ها می باشد.

وی با اشاره به شاخص های کتابخانه ای ادامه 
داد: با توجه به تعداد کتابخانه، زیربنای فضای 
کتابخانه ای و تعداد اعضا کتابخانه به نسبت 
 ۱۹ داشتن  با  کرج  شهرستان  جمعیت، 
کتابخانه نهادی، از نظر زیرساخت و فضای 

کتابخانه ای نیازمند توسعه است.
به  کتابخانه ها  تبدیل  به  اشاره  با  هراتی 
پاتوق فرهنگی و برگزاری برنامه هایی مثل 
یک  توسعه  و  رشد  افزود:  شاهنامه خوانی 
جامعه با کتاب خوانی شکل می گیرد و با توجه 

به استقبال کودکان و نوجوانان از کتابخانه ها، 
باید امیدوار باشیم که آینده ای روشن در این 
شهرستان رقم خواهد خورد. در این راستا 
کتابخانه های عمومی با همکاری ارگان هایی 
همچون آموزش وپرورش نقش به سزایی در 

رشد و تربیت آیندگان خواهند داشت.
فرهنگ  به  توجه  اهمیت  بر  تأکید  با  وی 
عمومی ادامه داد: نهادینه کردن یک فرهنگ 
باید از دوران کودکی و خانواده ها شروع شود. 
فرهنگ عمومی با کتاب و کتاب خوانی است 

که رشد و تعالی خواهد یافت.
مدیرکل  هراتی  احمد  گزارش  اساس  بر 
کتابخانه های عمومی استان البرز، تعداد 4۱ 
کتابخانه در استان البرز وجود دارد که از این 
بین ۱۹ کتابخانه در سطح شهرستان کرج 
پراکنده است. یک میلیون و 2۰۰ نسخه کتاب 
نیز برای کتاب خوانی در قفسه های کتابخانه ها 
قرار دارد. تا امروز 8۰ هزار علاقه مند به کتاب 
به عضویت کتابخانه های عمومی این استان 

درآمده اند.
درصدی  نیم  عوارض  پرداخت  پیگیری 
برنامه ریزی  و  کتابخانه ها  به  شهرداری ها 
صنایع  مالیات  درصد  تحقق 2۵  چگونگی 
برای ترغیب و تشویق جامعه به کتاب خوانی 

از محورهای این گفتگو به شمار می رفت.

در دیدار مدیرکل کتابخانه های عمومی استان البرز با فرماندار شهرستان کرج مطرح شد

سرمایه گذاری فرهنگی بهترین راه جلوگیری از آسیب های اجتماعی فرمانده سپاه استان البرز:
دشمن طرح تابستان داغ ایران 

را در سر می پروراند

فرمانده سپاه استان البرز با بیان اینکه دشمن به دنبال شکست 
کمر انقلاب است که در این  راه ناکام می شود، گفت: دشمن طرح 

تابستان داغ ایران را در سر می پروراند.
سردار سید یوسف مولایی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: اگر 
استاندار در مورد برگزاری کنگره شهدای استان البرز پا پیش 

نمی گذاشتند مانند سنوات گذشته این کار انجام نمی شد.
وی افزود: کنگره شهدا جزو برنامه های ملی هر استانی است و 
متاسفانه در استان البرز به  دلایلی انجام نشده و هر سال عقب 
افتاده است و تنها ۳ استان باقی مانده که البرز یکی از این ۳ 

استان است.
فرمانده سپاه استان البرز با بیان اینکه برخی زیرساخت های این 
کنگره از سال های دور ساخته شده است، بیان کرد: با توجه 
به شرایط کشور حمله ای همه جانبه از سوی دشمن در حال 
اجرا ست، بر اساس طرحی که  دشمن دارد،  به دنبال وارد کردن 
فشار کوتاه مدتِ خردکننده هستند که تا به حال موفق به اجرای 

این طرح نشده است.
سردار مولایی با بیان اینکه طرح دشمن شبیه جنگ احزاب 
است، گفت: برخی از این گروه ها از هم نفرت داشتند و وقتی که 
سلطنت طلبان اسم عرب ها را می شنیدند از هم نفرت داشتند اما 
امروز مریم رجوی در جلسات با بن سلمان شرکت می کند و در 
دوبی به آن ها جا داده و بن سلمان وقت گذاشته و پان ترکیسم 
را تبلیغ می کند و بنابراین برای مقابله با جنگ نرم دشمنان لازم 
است از ذخایر خود که همان روحیه انقلابی و شهیدان دفاع 

مقدس هستند، استفاده کنیم.
فرمانده سپاه استان البرز با بیان اینکه دشمن به دنبال شکست 
کمر انقلاب است که در این  راه ناکام می شود، تصریح کرد: در 
حال حاضر اگر غلط عمل کنیم، دشمن منتظر است و طرح 

تابستان داغ ایران را در سر می پروراند.
وی با بیان اینکه کنگره شهدا می تواند بازخوانی همان فرهنگ 
دفاع مقدس باشد، گفت: کنگره فرصت و زمان خوبی است و 
می توان با تببین اهداف انقلاب به این مسئله اهتمام داشت و 
هرکس می تواند در این کنگره کمک کند و حداقل کار این است 
که مدیران ادارات به خانواده های جانبازان و شهدای ادارات خود 

سر بزنند و از آنها تقدیر و تجلیل کنند.

4  هزار کودک بیمار کشور زیر چتر 
حمایتی موسسه محکم هستند

مدیرعامل موسسه خیریه محکم اعلام کرد که اکنون 4 هزار 
کودک با بیماری مادرزادی زیر چتر حمایتی این موسسه در 

کشور قرار دارند.
دکتر صلاح الدین دلشاد در نشست با خبرنگاران اظهار داشت: 
این موسسه در سال 84 برای حمایت از کودکان با ناهنجاری 
مادرزادی در کشور تشکیل شد که تاکنون موفقیت های فراوانی 

در درمان این کودکان به دست آمده است.
وی ادامه داد: با اینکه بسیاری از خانواده ها با مشکل نگهداری 
موسسه  اما  هستند  مواجه  مادرزادی  بیماری  دارای  کودکان 
محکم برای درمان و حمایت از این کودکان به کمک خانواده 

ها آمده است.
دکتر دلشاد گفت: اکنون این موسسه تمام هزینه های درمانی 
کودکان دارای بیماری مادرزادی را متقبل می شود و در سراسر 

کشور به این کودکان خدمات ارائه می دهد.
وی با بیان اینکه برخی استان ها مانند هرمزگان فاقد بخش 
های جراحی اطفال بودند، بیان داشت: با حمایت موسسه محکم 
بخش جراحی کودکان در هرمزگان راه اندازی شد و هر یک 
از همکاران پزشک به مدت ۱۰ روز در این استان مشغول به 

خدمات رسانی به بیماران می شوند.
مدیرعامل موسسه خیریه محکم اظهار داشت: اگر کودک دارای 
بیماری مادرزادی در یکی از بیمارستان های تهران بستری شود 
والدین وی در هتل نیز هزینه اقامت و غذا نیز دریافت می کنند.
وی با اشاره به فعالیت های فوق تخصصی مریم استان البرز 
گفت: این بیمارستان اکنون به بخش های تخصصی مانند »آی. 
سی. یو«، مجهز شده و خدمات فوق تخصصی جنین به خانواده 

ها ارائه می دهد.
وی بیان داشت: برای پیشگیری از تولد نوزادان دارای بیماری 
خاص ، بخش جنین شناسی بیمارستان مریم با خدمات فوق 
تخصصی راه اندازی شده و در ماه های اولیه بارداری سلامت 

جنین و مادر مورد سنجش قرار می گیرد.
رئیس بیمارستان مریم استان البرز با بیان اینکه شمار قابل 
توجهی از بیماران مراجعه کننده به این بیمارستان از کشورهای 
علم  پیشرفت  برکت  به  گفت:  هستند،  عراق  مانند  همسایه 
پزشکی در ایران ، امروز کشورمان به یکی از محورهای توریسم 

درمانی تبدیل شده است.

خبر خبر

استاندار البرز در دیدار با معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان برنامه 
 و بودجه طرح های حمل ونقل و راه این استان را مورد بررسی قرارداد.

استاندار البرز در گفتگو با محمدباقر نوبخت اظهار داشت: هم اکنون 
پیشرفت فیزیکی آزادراه همت 8۹ درصد، قطار برقی کرج-هشتگرد 

74 درصد و آسفالت جاده جدید هشتگرد به طالقان بدون احتساب 
تونل 7۶ درصد پیشرفت کار دارند.

در این دیدار در خصوص تقویت اعتبارات جاری استان و پروژه های 
عمرانی مهم بحث و تبادل نظر شد.

 طرح های حمل ونقل البرز در سطح ملی بررسی شد



3
شماره 86 - دوشنبه 22 مرداد 1397

سرپرست تیم فوتبال خو نه به خونه از سمت خود کناره گیری 
کرد. اکبر محمدی سرمربی پیشین تیم نوجوانان کشورمان 
به عنوان سرمربی جدید تیم خونه به خونه بابل انتخاب شد. 
پس از این اتفاق، ابراهیم محمودی سرپرست تیم فوتبال 

خونه به خونه بنا به دلایلی در مراسم معارفه سرمربی و 
تمرینات تیم بابلی شرکت نکرد و از سمت خود کناره گیری 
کرد. تیم خونه به خونه در هفته نخست لیگ دسته اول روز 

سه شنبه به مصاف ملوان بندرانزلی خواهد رفت.

سرپرست خونه به خونه استعفا داد

ورزش

پایگاه خبری تحلیلی

www.rastakhiznews.irرستاخیز خبر
@ Rastakhiznews

پپ و سیتی »ترمز« ندارند!

منچسترسیتی موفق شد در اولین هفته لیگ برتر با 2 گل 
آرسنال را مغلوب کند. تیم اونای امری حرف خاصی در جریان 
بازی برابر منچسترسیتی نداشت و شاگردان گواردیولا در روزی 
که موقعیت های فراوانی را از دست دادند با 2 گل در خانه 
آرسنال به برتری رسیدند. اولین فرصت بازی در دقیقه ۱۰ برای 
سیتی و روی همکاری استرلینگ و آگوئرو ایجاد شد اما ضربه 
مهاجم انگلیسی راهی به دروازه آرسنال نیافت؛ اما 4 دقیقه بعد 
حملات سیتیزن ها به نتیجه رسید و استرلینگ موفق شد با 
یک حرکت دیدنی و عرضی و گذر از سد مدافعان آرسنال، با 
یک ضربه دقیق سیتیزن ها را پیش اندازد. بعد از دریافت گل، 
آرسنال به قصد جبران به سمت دروازه سیتی حمله ور شد و 
در دقیقه 2۱ می توانست گل تساوی را به ثمر برساند اما ضربه 

بیرین توسط ادرسون دفع شد.
در دقیقه 2۳ پتر چک نزدیک بود با یک پاس اشتباه دروازه تیم 
خودی را باز کند اما پاس زمینی او با حداقل اختلاف ممکن از 
کنار دروازه به بیرون رفت. دقایقی بعد سیتی تا آستانه زدن 
گل دوم هم پیش رفت اما پتر چک در 2 صحنه موفق به دور 
کردن ایستگاهی محرز و در ریباند ضربه لاگورته شد. در لحظات 
پایانی نیمه اول ریاض محرز فرصت خوبی برای گلزنی داشت 
تا  از کنار دروازه به بیرون رفت  با اختلاف کمی  او  اما ضربه 
نیمه اول با برتری ۰-۱ سیتیزن ها به اتمام برسد. اولین فرصت 
جدی نیمه دوم در دقیقه ۵۵ نصیب لاکازت شد اما والی او 
روی پاس میخیتاریان با اختلاف کمی از کنار دروازه ادرسون 

به بیرون رفت.
در دقیقه ۶۳ آگوئرو در یک موقعیت تک به تک بهترین 
بخت را برای زدن گل دوم داشت اما پتر چک با یک عکس 
العمل تماشایی دروازه تیمش را نجات داد. اما در دقیقه ۶۵ 
سیتی به گل دوم دست یافت. روی پاس به عقب مندی، 
برناردو سیلوا موفق شد با یک ضربه تماشایی دروازه آرسنال 
را باز کرده و اختلاف را 2 برابر کند. در ادامه جریان بازی 
آرام شد و موقعیت خاصی روی دروازه هیچیک از 2 تیم 
ایجاد نشد تا سیتیزن ها در نهایت با همان 2 گل آرسنال 
را مغلوب کنند تا اونای امری در اولین گام حریف »پپ« و 

شاگردانش نشود.
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0 - 2

سیف الله پور : اگر بازی 3 بر 0 اعلام 
نشود، به فیفا شکایت می کنیم!

مدیر باشگاه بادران گفت در صورتی که نتیحه دیدار این تیم مقابل 
ماشین سازی به سود بادرانی ها اعلام نشود، مدیران این باشگاه به 

فیفا شکایت می کنند.
دیدار افتتاحیه لیگ دسته اول بین تیم های بادران و ماشین سازی 
تبریز به علت عدم صدور کارت بازی بازیکنان ماشین سازی، لغو شد.

ایزد سیف الله پور مدیر باشگاه بادران درباره نتیجه این دیدار اظهار 
داشت: کمیته انضباطی باید نتیجه را اعلام کند، اما قانون می گوید 
نتیجه بازی باید سه بر صفر به سود بادران اعلام شود. اگر بخواهند 
تصمیمی کدخدامنشانه بگیرند و نتیجه جز این باشد، ما به فیفا 

شکایت خواهیم کرد.
وی ادامه داد: زمانی که یک داوطلب کنکور کارت ورود به جلسه 
نداشته باشد، نمی تواند در آزمون شرکت کند و از امتحان محروم 
می شود. برخی دیدارها به دلیل بارش یا قطع برق لغو می شود، 
اما ما کاملاً آماده مسابقه بودیم و بازیکنان حریف کارت بازی 

نداشتند. آیا در این صورت ما مقصریم؟

مدیرعامل باشگاه فوتبال کاسپین قزوین انتخاب شد
رییس هیات مدیره باشگاه کاسپین گفت: مجید رضایی از پیشکسوتان 

فوتبال قزوین به عنوان مدیرعامل این باشگاه انتخاب شد.
ایرج زاهدپور در خصوص انتخاب مدیرعامل باشگاه کاسپین قزوین 
روز اظهار داشت : این پیشکسوت فوتبال قزوین از گزینه های 
پیشنهاد شده برای مدیرعاملی باشگاه بود که در نهایت با توجه به 
سوابق ورزشی و تجربه حضور مربیگری وی در لیگ یک کشور 

تصمیم گرفتیم از وی برای مدیریت باشگاه استفاده کنیم.
وی اضافه کرد: در سال جاری نیز بودجه این باشگاه از محل 
شهرداری های استان تامین می شود ولی با توجه به مسائل 

اقتصادی باید امسال انقباضی تر عمل کنیم.
باید هرچه  با توجه به شروع فصل  زاهدپور خاطر نشان کرد: 
سریعتر مدیرعامل جدید فعالیت خود را آغاز کرده و برای آماده 

سازی تیم اقدام کند.
دروازه بانی تیم های ملی، استقلال و کشاورز تهران و مربیگری 
تیم هما و کاسپین از جمله سوابق ورزشی مدیرعامل جدید باشگاه 

کاسپین است.
باشگاه فرهنگی ورزشی کاسپین در لیگ دسته دوم فوتبال کشور 

فعال است و از سال ۹۱ تشکیل شده است.
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مجید صالح: نیاز به اندکی زمان داریم

سرمربی تیم فوتبال فجر شهید سپاسی شیراز گفت: تنها 2۱ روز 
است که هدایت تیم فجر را پذیرفتم و به طور حتم رفته رفته خود 
را به عنوان یک مدعی معرفی خواهیم کرد و تنها نیاز به اندکی 

زمان داریم.
مجید صالح پس از شکست تیمش برابر اکسین البرز در هفته 
نخست لیگ دسته اول فوتبال کشور، افزود: بدون تردید باید گفت 
اکسین تیمی با تجربه و با کیفیتی بود و به طورحتم سرمایه 

گذاری این تیم برای صعود به لیگ برتر است.
وی با بیان اینکه اکسین از جمله تیم هایی بود که کار خود را به 
موقع آغاز کرد، اضافه کرد: این تیم زمان کافی برای آماده سازی و 
انتخاب نفرات را داشته است و همین موضوع بر عملکرد فنی این 

بازی تاثیر خود را نشان می داد.
صالح با اشاره به اینکه هفته اول همواره سخت و دشوار است، 
اضافه کرد: از نتیجه بازی ناراحت نیستم زیرا زمان کافی برای 
آماده سازی نداشتیم و بدنسازی، بازی تدارکاتی و انتخاب نفرات را 
باید همزمان انجام می دادیم پس به طور حتم از لحاظ بدنی باید 

از تیم اکسین پایین تر باشیم.
سرمربی تیم فجر شهید سپاسی شیراز بیان کرد: چند بازیکن 
جدید به جمع نفراتمان اضافه شدند که در اسرع وقت قرارداد خود 

را ثبت کرده و از هفته های آتی به کار خواهیم گرفت.
صالح با بیان اینکه همواره گفته می شود فوتبال لیک یک بر روی 
قاعده نیست اما در این دیدار شاهد بازی با کیفیتی از هر دو تیم 
بودیم، عنوان کرد: این بازی نوید داد که امسال شاهد لیگی جذابتر 

و با کیفیتر در لیگ یک خواهیم بود.
وی با اشاره به اینکه مشکلات بدنی مان از هفته های آتی بهبود 
می یابد، ادامه داد: از دقیقه هفتاد مشکلات بدنی مان خودش را 
نشان داد که این موضوع به دیر بسته شدن تیم مان باز می گردد.

سرمربی تیم فجر شهید سپاسی شیراز با بیان اینکه اگر کمی 
با تجربه تر عمل می کردیم حداقل به یک امتیاز لازم دست 
پیدا می کردیم، افزود: در لیگ یک امسال بین ۱۰ تا ۱2 تیم 
مدعی حضور دارند و رقابت ها فشرده و همگی شانس صعود به 

لیگ برتر دارند.
وی در پایان با اشاره به اینکه دیدار شش امتیازی را به تیم اکسین 
البرز واگذار کردیم، اضافه کرد: تنها 2۱ روز است که هدایت تیم 
فجر را پذیرفتم و به طور حتم رفته رفته خود را به عنوان یک 

مدعی معرفی خواهیم کرد و تنها نیاز به اندکی زمان داریم.
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آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت دوم(
 به استناد بند الف ماده 13 قانون مناقصات

نام سازمان: دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی  درمانی البرز - مرکز آموزشی درمانی کمالی
موضوع: واگذاری خدمات پشتیبانی و امور نظافت

tender.abzums.ac.ir محل دریافت اوراق: سایت دانشگاه علوم پزشکی البرز به آدرس
مهلت قبول پیشنهادات )تحویل پاکات( به مدت ۱۳ روز از تاریخ ۹7/۰۵/2۹  لغایت۹7/۰۶/۱۰ 

مهلت دریافت اوراق: به مدت ۶ روز کاری از تاریخ ۹7/۰۵/2۳ لغایت ۹7/۰۵/28
محل تحویل پاکات مناقصه دبیر خانه حراست دانشگاه )طبقه اول ( می باشد.

میزان سپرده تضمین شرکت در مناقصه 2۶4/۰۰۰/۰۰۰ ریال به صورت فیش واریزی به حساب 
جاری 4424۵78۰/۶۹  نزد بانک ملت شعبه مهستان کرج کد 88۳7/7 یا ارایه ضمانت نامه 
بانکی بنام دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی البرز که مدت ضمانت نامه کمتر از 

۳ ماه باشد.
تذکر: در صورت دریافت تذکر یا اخطار کتبی بابت طرف قرارداد با دانشگاه و واحدهای تابعه آن، 

متقاضی حق شرکت در مناقصه را نخواهد داشت.
پرداخت هزینه چاپ آگهی ها به عهده برنده مناقصه می باشد.

کارفرما در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مجاز و مختار می باشد 
نشانی سازمان : بلوار طالقانی شمالی - بالاتر از میدان طالقانی -  شهرک اداری - ساختمان مرکزی

ساعت کاری دانشگاه از روز شنبه تا چهارشنبه ،  ساعت 8 لغایت ۱۶ می باشد.
شماره تماس: 026-32563369

18 تیم پر از رؤیای برتری شدن

جنگی تمام عیار برای پرواز
توحید وانشانی - پس از ماه ها صبر بالاخره 
هفته اول لیگ دسته یک از روز شنبه آغاز 
شد تا از تیم های حاضر در این لیگ جذاب 
و پر از استرس رونمایی شود. شاید دیدارهای 
هفته نخست به دلیل اینکه هنوز تیم ها به اوج 
آمادگی خود نرسیده اند و یا مربیان ترکیب مد 
نظر خود را پیدا نکرده اند از سطح کیفی بالایی 
برخوردار نبودند اما نمی توان از کنار آنها به 

سادگی گذشت.
یک ضرب المثل قدیمی هست که می گوید 
»فصلی که نکوست از بهارش پیداست«. لیگ 
دسته اول هنوز آغاز نشده حواشی اش را یکی 
یکی رو کرده است. از بازی افتتاحیه ای که لغو 
شد تا تیمی که شب بازی تازه صاحب سرمربی 
می شود! اما با این همه به طور قطع لیگ دسته 
یک امسال هم مانند فصول گذشته به خاطر 
جنگ بر اثر صعود به لیگ برتر ایران بسیار 
جذاب خواهد شد و به مرور با حضور تماشاگران 
پرشور تیم هایی همچون »خونه به خونه«، 
»شاهین  سپاسی«،  شهید  »فجر  »ملوان«، 

بوشهر« و... روی غلتک خواهد افتاد.
با سوابقی که از دوره های گذشته لیگ آزادگان 
سراغ داریم همواره این مسابقات بسیار جذاب و 
بوده و تیم ها برای رسیدن به لیگ برتر از هیچ 
تلاشی دریغ نمی کنند. اما به جرات می توان 
پیش بینی کرد که فصل جدید لیگ دسته اول 
فوتبال کشورمان می تواند یکی از جذاب ترین 
فصل های تاریخ این مسابقات باشد. جایی که 
تیم اکسین البرز با تغییر رویکرد در مدیریت و 

اعتماد به فراز کمالوند سعی کرده است تیمی 
با جذب  و  کند  برتر  لیگ  به  صعود  مهیای 
بازیکنانی با سابقه لقب کهکشانی ها را از آن 

خود کند.
محمود فکری که فصل گذشته با نفت مسجد 
سلیمان راهی لیگ برتر شد، پس از عدم توافق 
با این باشگاه برای فعالیت در فصل جدید راهی 
بوشهر شد، تا بخت خود را برای محقق کردن 
رویای فوتبالی های دو آتشه این استان برای 

صعود به لیگ برتر آزمایش کند. 
یکی دیگر از چهره های جذاب لیگ یک امسال 
فرهاد کاظمی است، آقا فرهادی که سالیان 
سال با کاریزمای مخصوص خود سبک، منش 
و روش منحصر به فردی را در فوتبال دارد. 
این فصل فرهاد کاظمی با هدایت سرخپوشان 
پاکدشت و با جذب بازیکنان مد نظر خود در 
تلاش است، دوباره ثابت کند که هنوز هم همان 
آقا فرهاد است! از خط دفاعی آتشین این تیم 
نباید گذشت که با جذب بازیکنانی همچون 
شکوری،  هادی  مرادی،  رضا  همراز،  وحید 
مصطفی ماهی سد محکمی را مقابل هر تیمی 

قرار داده است.
تیم های کرمانی با پول های فراوان را می 
توان دیگر مدعیان این مسابقات دانست، یعنی 
تیم های مس کرمان، مس رفسنجان و گل 
گهر سیرجان که در فصل پیش رو با هزینه 
های بسیار دستاوردی نداشتند، فصل پیش 
رو هم همین رویه را با چاشنی اندکی تغییر 
مدیریت و تغییر رویه ادامه داده اند تا تلاش 

خود را برای حداقل یک سهمیه در لیگ برتر 
به کار گیرند.

کارون خرمشهر با هدایت اکبر میثاقیان و بادران 
تهران با هدایت مهدی پاشازاده از دیگر تیم های 
مدعی در این دوره از لیگ دسته اول فوتبال 
مختصر  گزارش  ادامه  در  هستند.  کشورمان 
و نتایج بازی های هفته اول لیگ دسته اول 
فوتبال کشورمان را که در روز شنبه برگزار شد 

را شاهد هستیم.

ماشین سازی تبریز- بادران تهران
لغو شد!

طول  در  که  هایی  افتتاحیه  معدود  از  یکی 
تاریخ لغو شده است، همین دیدار بادران برابر 
ماشین سازی تبریز است. اتفاقی که به دلیل 
ثبت نشدن قرارداد بازیکنان تیم ماشین سازی 
رخ داد و به گواه حسین خطیبی، سرمربی تیم، 
آن ها در ارومیه و با نام »بانی گستر ارومیه« 
آماده برگزاری بازی بودند و از دلیل لغو دیدار بی 
اطلاع اند. هر چند مدیر عامل بادران سخت به 

دنبال ۳-۰ شدن بازی به سود تیم شان است.

اکسین البرز 1 - 0 فجر شهید سپاسی
کهکشانی ها با برد شروع کردند

فراز کمالوند که در این فصل به دسته ۱ آمده 
و هدایت تیم اکسین را بر عهده گرفته است، از 
حالا با توجه به خرید هایی که در پیش فصل 
ابراهیمی« داشتند، از مدعیان  مثل »محمد 
اصلی صعود به لیگ برتر به حساب می آید. تک 

گل اکسین را هم در این مسابقه ابراهیمی با 
اشتباه عجیب و مهلک دروازه بان فجر سپاسی 

در خروج بد موقع از دروازه به ثمر رساند.

شاهین بوشهر 1-1 گل گهر سیرجان
فکری با مساوی شروع کرد

در  بگوویچ  وینگو  و  فکری  شاگردان  تقابل 
هفته نخست لیگ یک با تساوی خاتمه یافت. 
دیداری که از ابتدا پیش بینی می شد با توجه 
انتقالات  به وضعیت دو تیم در فصل نقل و 
بازی سختی باشد. فکری که در فصل جدید به 
دنبال دبل قهرمانی در لیگ آزادگان است باید 
تلاش کند تا در بازی های بعد، اکثر امتیازهای 
خانگی را برای قهرمانی جمع آوری کند، همان 
موفقیتی که در دوره فعالیت در تیم نفت مسجد 

سلیمان به قهرمانی وی کمک کرد.

اروند خرمشهر 0 - 0 سرخپوشان پاکدشت
هوای خوزستان گرم گرم، یک امتیاز کاملا 

حلال!
اروند خرمشهر و سرخپوشان پاکدشت در حالی 
در هفته اول مسابقات لیگ یک به مصاف هم 
رفتند که این بازی به دلیل گرمای 4۹ درجه ای 
چنگی به دل نزد و  چند موقعیت، مابقی دقایق 
بازی ساکن و کم خطر بود. به هر حال دو تیم 
در این گرمای شدید هوا به تساوی رضایت 
دادند و یک امتیاز ارزشمند در هفته اول لیگ 

یک به دست آورد.

محمود فکری: داور مانع برد ما شد!کاظمی : زمین اجازه نداد فوتبال دلخواه مان را انجام دهیم
سرمربی تیم فوتبال استقلال جنوب گفت: در 
بازی برابر اروند کارون خرمشهر متأسفانه شرایط 
نمی توانستیم  ما  که  بود  طوری  چمن  زمین 

آن طور که دل مان می خواهد بازی کنیم.
فرهاد کاظمی در مورد اولین بازی تیمش در 
لیگ دسته اول که برابر اروند کارون خرمشهر 
انجام شد و به تساوی بدون گل انجامید، گفت: ما 
احساس می کردیم که زمین ورزشگاه خرمشهر 
نبود.  این طور  متأسفانه  ولی  است،  فوق العاده 
وقتی یک شهر هشت سال در دفاع مقدس به 
کرده  مقاومت  کشور  یک  برای  جانانه  صورت 
است، طبیعتاً باید به این شهر خدمات بیشتری 

ارائه شود.
وی در ادامه افزود: واقعاً حیف است که فوتبال 
به  با چنین مشکلاتی دست  ایران  در جنوب 
گریبان باشد. حتی برای مسابقات تیم میزبان 
هم این لازم است که شرایط زمین بهتر شود، 
ولی متأسفانه شرایط زمین چمن طوری بود که 
ما نمی توانستیم آن طور که دل مان می خواهد 

فوتبال بازی کنیم.
سرمربی تیم فوتبال استقلال جنوب همچنین 
در  تماشاگران  حضور  عدم  کرد:  نشان  خاطر 
ورزشگاه هم باعث شد این بازی حساسیت و شور 
و هیجان لازم را نداشته باشد. در مجموع من از 

بچه ها تشکر می کنم و این به خاطر دوندگی آنها 
در این شرایط آب و هوایی و زمین نامساعد است. 
تیم حریف هم خوب بود و با درایت میثاقیان 
غیر از این هم نمی شد توقع داشت. آنها درگیری 
فیزیکی در زمین را به خوبی انجام دادند. بازی با 

تیم های میثاقیان همیشه سخت و جالب است.
این پرسش که »آیا تیم  به  کاظمی در پاسخ 
استقلال جنوب می تواند در بالای جدول قرار 
گرفته و به لیگ برتر صعود کند؟«، تأکید کرد: 

ما باید بازی به بازی جلو برویم، ولی من هر جا 
که باشم دنبال بالای جدول هستم. من در این 
مسابقه از کار تاکتیکی تیم به صورت کامل راضی 
نبودم، ولی تلاش بچه ها قابل تقدیر بود. قطعاً در 

بازی های آینده شرایط بهتری پیدا خواهیم کرد.
وی در مورد اینکه چرا نام استقلال جنوب هنوز 
به پرسپولیس پاکدشت تغییر نکرده است، تصریح 
کرد: باید مراحل قانونی در این زمینه طی شود و 

در چند روز آینده این اتفاق رخ خواهد داد.

سرمربی تیم شاهین بوشهر گفت: سوت های بی 
مورد داور مسابقه تمرکز بازیکنان ما را بهم زد تا 

نتوانیم امتیازات کامل دیدار را کسب کنیم.
اولین  در  بوشهر  شاهین شهرداری  فوتبال  تیم 
تجربه خود در لیگ دسته اول کشور و در هفته 
اول این رقابت ها در دیداری خانگی در حضور 
هواداران پرشور خود با تساوی یک بر یک مقابل 
گل گهر سیرجان متوقف شد که در پایان این 
دیدار ضمن تمجید از عملکرد شاگردانش در این 
دیدار بیان داشت : بازی در مجموع خوب بود در 
ابتدای بازی تمرکز لازم را نداشتیم و متاسفانه گل 
خوردیم ولی پس از گل بازی را در دست گرفتیم 

و مسلط بر بازی شدیم .
وی در ادامه افزود : بازی در نیمه دوم یکطرفه بود 
و بازی کاملاً در دست ما بود ولی داور مسابقه مانع 
از برد تیم ما شد و دو امتیاز حساس را از ما گرفت.

فکری ضمن گلایه شدید از تیم داوری این مسابقه 
اضافه کرد : داوری در حد این بازی نبود .خیلی 
از سوت ها به ضرر ما بود و کارت های بی مورد 
، وقت کشی های دروازه بان حریف و اینکه گل 
سالم ما را مردود اعلام کرد و در مجموع ضعیف 

نشان داد.
سرمربی شاهین شهرداری ضمن تشکر از هواداران 
تیمش اظهار داشت : جا دارد از تماشاگران شاهین 

تشکر کنم که سنگ تمام گذاشتند خیلی به ما 
کمک کردند و تمرکزمان را بهم نزدند و پس از 
دریافت گل به خوبی تیم را تشویق کردند و روحیه 

دادند.
محمود فکری با تاکید بر اینکه در بازیهای آینده 
بهتر از این ظاهر خواهیم شد گفت : تمام تلاشمان 
را خواهیم کرد که در بازیهای آینده این هواداران را 

خوشحال و راضی کنیم.

میثاقیان: شانس آوردیم که نباختیم!
اکبر میثاقیان سرمربی تیم فوتبال اروند خرمشهر 
گفت:  پاکدشت  با سرخپوشان  بازی  پایان  در 
بازی خیلی سختی بود. فکر همچنین تیمی را 
نمی کردیم که مقابل ما قرار بگیرد و واقعا خوب 
بودند. من دو سال در لیگ یک نبود و واقعا بازی 

امروز خیلی برایمان سخت بود.
گفت:  هواداران  حضور  عدم  درخصوص  وی 
تماشاگر که نباشد فوتبال لذت ندارد. آن هیاهوی 
هواداران یک شور دیگری به بازی می دهد. اگر 
تماشاگران بودند صد در اتفاق دیگری رخ می داد 
زیرا با حمایت هایشان می توانستیم رو به جلوتر 

باشیم.
وی افزود: شانس آوردیم که در این بازی بازنده 
نشدیم. از نظر ذهنی بچه های ما خیلی خراب 

بودند. ما در اردوی تهران که بودیم بازیکنان تیم 
اصلا اینگونه نبودند و یک هفته در خرمشهر 
اما  بود  نیز خوب  و شرایطمان  کردیم  تمرین 
نمی دانم چرا امروز که باید بهره می بردیم، ناتوان 
بودیم. حریف دو برابر ما دوید، دو برابر ما تکل زد، 
دو برابر ما درگیر شدند و به آنها تبریک می گویم.

میثاقیان ادامه داد: این بازی بد برای ما تلنگر 
خواهد بود. تلنگر خوبی در خانه خوردیم و از 
هفته های آینده از این شرایط خارج خواهیم شد. 
شک نکنید ما مدعی صعود خواهیم برد و برای 

پیروزی به میدان خواهیم رفت.
سرمربی اروند خرمشهر در خاتمه عنوان داشت: 
آن زمانی که در لیگ یک بودیم ۶ یا 7 بازی 
پشت سر می بردیم که امیدوارم از هفته آینده 

و در رفسنجان این اتفاق رقم بخورد. امروز تیم 
مدعی نبودیم.
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لیگ سرمایه داری انگلیس
عطش برای خرید

کاوه راد -  فصل نقل و انتقالات سرسام آور لیگ جزیره پنج شنبه 
شب به پایان رسید و تنها یک روز بعد، آمار مالی تمام باشگاه ها و 
به طور کل مجموع دخل و خرج لیگ برتر انگلستان به طور رسمی 
منتشر شد. آماری که با یک بار خواندن آن مخ هر انسانی را به 
سوت کشیدن وا می دارد و از این همه هزینه های هنگفت برای 

خرید بازیکن آدم را برای دقایقی به فکر فرو می برد.
به طور کل در این پنجره نقل و انتقالاتی، ۳8۹ جا به جایی صورت 
گرفت که ۱87 بازیکن خروجی و 2۰2 بازیکن ورودی مجموع 2۰ 
باشگاه لیگ انگلیس در این فصل را تشکیل می دهد. برتری عددی 
نه چندان فاحش در تعداد بازیکنان ورودی، قاعدتا نباید متوسط 
مالی این لیگ را خیلی در عدد منفی بزرگ سازد اما این اتفاق رخ 
نداد و ظاهرا باشگاه ها برای خرید بازیکنان مد نظرشان از هیچ 

رقمی فروگذار نبوده اند. 
 ۱ میلیارد و 2۶4 میلیون پوند مجموع رقمی است که باشگاه ها 
در این پنجره پرداخت کرده اند اما این رقم وقتی به چشم می آید 
که با رقم دریافتی آن ها از فروش بازیکنان شان برخورد کنیم. تنها 
۳4۳ میلیون پوند عاید باشگاه ها شده است یعنی به طور میانگین 
هر باشگاه 2۰ میلیون پوند بازیکن فروخته است و ۶۳ میلیون پوند 
خرید داشته است. رقم عجیب و دیوانه کننده ای که حاصل آن 
متوسط مالی منفی ۹2۱ میلیون پوند در مجموع شده است که به 

طور میانگین سهم هر باشگاه 4۶میلیون پوند می شود.
در بررسی باشگاه به باشگاه اما، تنها سه تیم موفق شده اند که 
متوسط مالی خود را از خرید و فروش بازیکنان مثبت و متعادل 
نگه دارند. »واتفورد« و »نیوکاسل« تنها تیم هایی هستند که بیشتر 
از خرید، بازیکن فروخته اند و نکته جالب اما در مورد »تاتنهام« 
است که گردش مالی صفر را به ثبت رسانده و هیچ فعالیتی در این 
پنجره نداشته است. اما در این میان ارقام اعجاب آوری نیز چشم 
ها را از کاسه در می آورد. لیورپولی که مدت ها از بریز و بپاش های 
دنیا فاصله گرفته بود، در این پنجره ۱۶4 میلیون پوند صرف خرید 

بازیکنان کرد و تنها ۱2 میلیون از فروش بازیکن به دست آورد. 
4۰8 بازیکن غیر انگلیسی از مجموع ۵8۰ بازیکن، در این فصل 
لیگ جزیره توپ خواهند زد و با این همه اما هیچ معلوم نیست که 
تمام این ولخرجی ها ثمربخش باشد. چرا که همواره تیم هایی مثل 
»تاتنهام« یا »برنلی« وجود دارند که با اصرار ورزیدن به آکادمی 

های خود، میان سرمایه داران این لیگ قد علم میکنند.

یادداشت

رونالدو، آنچلوتی، گتوزو  و بقیه
سري آ ؛ دوباره بوي جذابیت مي دهد

سالي  چند  تیموری-  مهسا 
بود که لیگ بزرگ و ریشه داري 
دست  به  ایتالیا  آ  سري  مثل 
فراموشي سپرده شده بود شاید 
اگر یوونتوس هم در این سال 
ها در اروپا درخششي نداشت، 
به کل از تیتر تمامي اخبار به 
حاشیه رانده مي شد. اتفاقي که 
هیچ گاه لیگي مثل ایتالیا به آن 

عادت نداشته است چرا که همواره محفل بزرگان فوتبال چه در 
عرصه بازیکن، چه در عرصه مربي گري و چه در عرصه هواداري 
به حساب مي آمد. نیاز به پوست اندازي در فوتبال ایتالیا به شدت 
از سال 2۰۱۰ و پس از خداحافظي به نوبت ستاره هایي همچون 
دل پیرو ، کاناوارو و... احساس مي شد چرا که تیم هاي بزرگ 
لیگ این کشور نیز روز به روز خالي از جوانان با استعداد ایتالیایي 
مي شد. در ۵-۶ سال گذشته، تیم هاي آث میلان و اینترمیلان 
که دوتا از قطب هاي فوتبال دنیا به حساب مي آمدند، به هیچ 
وجه حال و روز خوبي نداشتند و حتي در مقاطعي روزهاي تاسف 
باري را پشت سر گذاشتند. به جرئت مي توان گفت که آن پوست 
اندازي به مرور در حال رخ دادن است و تیم هاي شهر میلان و 
شهر رم در کنار یوونتوس و ناپولي همواره آماده این روزها، روز 

هاي خوبي را پیش روي خود مي بینند.
اما اتفاقي که بیش از همه حواس ها را دوباره جمع سري آ ایتالیا 
مي کند، قطعا انتقال بهترین بازیکن دنیا یعني کریستیانو رونالدو 
به یوونتوس است. شاید یکي از دلایلي که این لیگ را از تب و 
تاب رقابت انداخته بود، همین خالي بودن از ابرستاره ها است که 
به طور قطع در این فصل و فصل هاي آتي، سایه این کمبود از سر 
لیگ ایتالیا برداشته خواهد شد. و در کنار این مساله، نیمکت هاي 
جذابي را هم فوتبال سري آ دوباره تجربه خواهد کرد. آلگري با 
یوونتوس، آنجلوتي با ناپولي، اسپالتي با اینترمیلان، دي فرانچسکو 
با رم و البته اینزاگي با لاتزیو همه و همه وزنه هاي مهمي براي 
فوتبال مربي ساز ایتالیا به حساب مي آیند. در کنار این ها اما، آث 
میلان نیز به اسطوره هایش رجوع کرده است و در کنار گتوزو 
حالا پائولو مالدیني و لئوناردو نیز دیده میشوند تا پر افتخار ترین 

تیم ایتالیا را دوباره به روزهاي خوب خود بازگردانند.
وقتي رقابت فوتبال ایتالیا داغ نباشد، به جرئت مي توان گفت که 
سفره فوتبال دنیا یک خوراک مهم خود را از دست داده است. 
شاید تلنگر مهمي مثل غیبت در جام جهاني مسئولان فوتبال این 
کشور را دوباره بیدار کرده است که حواس شان را بیش از پیش 
به لیگ خود که اولین و مهم ترین آکادمي پرورش بازیکنان ملي 
پوش به حساب مي آید جمع کنند و آن ها به جاي پر کردن 
جیب هاي خود با مبالغ هنگفت حق پخش بازي هاي این کشور، 

کمي هم خرج بهبود اوضاع فوتبال شان کنند.

یادداشت

علیرضا جهانبخش ؛ پرواز بر دریای برایتون

لیگ جزیره جذاب تر
 از همیشه

امیررضابیات- از این هفته بي رحم ترین لیگ دنیا دوباره آغاز 
شد و براي ما ایرانیان پس از مدت ها این ماراتن جذاب نیز، رنگ 
و بوي دیگري دارد. رنگ »سفید و آبي« یک دست و بوي دریا 
از استادیوم »فالمر« بي وقفه و در هر بازي، تا جاي جاي ایران 
مي آید و چشم ها خیره به عملکرد »دریابان« جدید فوتبال مات 

یعني »علیرضا جهانبخش« است.
حالا اما پس از 4سال، ما دوباره در این لیگ نفس گیر و بي نظیر 
نماینده داریم. علیرضا جهانبخش که با عملکرد عالي خودش در 
فصل گذشته با پیراهن آلمکار همه را چشم انتظار یک انتقال 
چشم گیر کرده بود، در آخر پس از پیشنهادات فراوان از لیگ هاي 
آلمان و فرانسه و...، مسیر پیشرفت را در برایتون انگلستان جستجو 
کرد. مسیر پر پیچ و خم و دشواري که از همین هفته مقابل 
واتفورد آغاز شد و با رویارویي برابر منچستریونایتد  و لیورپول  در 

هفته هاي آتي ادامه مي یابد.
بخش  رضایت  چندان  نه  عملکرد  از  پس  ها  خیلي  زعم  به 
جهانبخش در جام جهاني با توجه به سیستم دفاعي مد نظر 
کارلوس کیروش، او در تیم هایي که دفاعي بازي مي کنند نمي 
تواند آن طور که باید و شاید خودش را نشان دهد و از نظر آن ها 
برایتون نیز ممکن است در اکثر بازي ها دفاعي به میدان برود. اما 
آن ها یک مساله مهم را نادیده مي گیرند و آن هم فاکتور سرعت 
در تمام تیم هاي این لیگ است. در لیگ جزیره تیمي که نتواند 
سریع توپ را انتقال دهد محکوم به شکست است و این همان 

چیزي است که جهانبخش ما به خوبي از پس اش بر مي آید.
شیوه بازي برایتون در فصل گذشته با توجه به اینکه تفاوت چشم 
گیري در کادر فني آن ها اتفاق نیفتاده است، پیش بیني مي 
شود که تغییر خاصي نکند و آن ها با همان ۳-۳-4 یا 4-2-۳-۱ 
فصل پیش شان در طول فصل به میدان بروند. اگر پیش بیني 
ما درست از آب دربیاید، احتمالا شماره ۱۶ برایتوني ها یعني 
جهانبخش را یا باید در پست وینگر راست در سیستم ۳-۳-4 و یا 
در پست هافبک راست در سیستم ۱-۳-2-4 ببینیم. البته ناگفته 

نماند که با توجه به عملکرد قابل قبول او 
با پاي غیر تخصص نیز، ممکن است او 
گاهي به سمت چپ خط آتش تیم اش 
منتقل شود. اتفاقی که در دیدار روز شنبه 
برابر »واتفورد« نیز افتاد و او در دقیقه 

7۰ به جای »سولی مارچ« وارد 
میدان شد.

گلزني  نیز،  حالا  همین  از 
هاي  گل  پاس  حتي  یا 
مقابل  جهانبخش 
»پپ  منچسترسیتي 
مقابل  یا  گواردیولا« 
»یورگن  لیورپول 
کلوپ« دهان ما را آب 
صبرانه  بي  اندازد.  مي 

منتظر هستیم تا عملکرد 
علیرضا را در این فصل دنبال کنیم.

یادداشت

جهانی  جام  پایان  با  سیفی-  محمدحسین 
2۰۱8 روسیه و مشخص شدن وضعیت نیمکت 
اکثر کشورها، هر روز خبر های ضد و نقیضی از 
پیشنهادات جدید و البته متعدد سرمربی موفق 
تیم ملی کشورمان یعنی »کارلوس کی روش« به 
گوش می رسد. در تازه ترین آن ها همین چند 
روز پیش بود که اعلام شد کشور »کلمبیا« نیز 
به دنبال جانشین مناسب برای »خوزه پکرمن« 
آرژانتینی می گردد و کی روش نیز جزو گزینه 
اتفاقی که  های این کشور به حساب می آید. 
هرچند با توجه به شیوه بازی تیم های آمریکای 
جنوبی مثل همین کلمبیا و تفاوت های ساختاری 
فوتبال آن ها با سبک بازی تیم های کی روش، 
خیلی دور از ذهن به نظر می رسد اما بی تردید 

کلمبیا تنها مشتری کی روش نیست.
شایعات حول پیشنهادات کی روش همواره زیاد 
بوده است و حتی همین اواخر در مقطعی اعلام 
شد که وی با »الجزایر« قرارداد هم بسته است اما 
در نهایت »جمال بالماضی« سکان هدایت این 
کشور را عهده دار شد. قبل از پیشنهاد کلمبیا هم 
دوباره شایعات قوت گرفت و این بار از توافق این 
مرد پرتغالی با فدراسیون فوتبال »کره جنوبی« 
خبر دادند. و حالا اسم جدید »کلمبیا« به همراه 
»آفریقای جنوبی« که همواره پیشنهاد اش روی 
میز کی روش است، اهرم فشار این مربی را روی 
دهند.  می  تشکیل  ما  فوتبال  فدراسیون  شانه 
فشاری که در این سال ها کی روش به خوبی 
از آن بازی گرفته است و به اکثر اهداف فوتبالی، 

مالی و... اش رسیده است.
هر چند روز یک بار مسئولان فوتبال کشور از 
جمله »مهدی تاج« خبر از توافق با کی روش 
می دهند و منابع مالی قرارداد را پیش بینی شده 
قلمداد می کنند اما تا کنون هیچ خبری از امضای 
قرارداد نبوده است . مساله اینجاست که سه هفته 
از آغاز لیگ برتر گذشته است، زمان باقی مانده تا 

جام ملت های آسیا چیزی در حدود ۶ ماه است 
و البته زمان اولین اردوی آماده سازی پیش بینی 
شده نیز بسیار نزدیک است اما کماکان تکلیف 
سرمربی ما آن طور که شایسته یک تیم در حد و 
اندازه مدعی قهرمانی است، روشن نشده است و 
ظاهرا تا مدیران فوتبالی ما قرارداد جدید کیروش 
را به او تبریک نگویند، باورشان نمی شود که باید 
هر چه زودتر تصمیم گیری کرده و آن را عملی 

کنند.
سر  بر  اختلاف  که  شد  می  اعلام  ها  هفته  تا 
»بازیکنان سرباز« است و یکی از شروط کیروش 
مثل  بازیکنانی  سربازی  مشکل  شدن  حل 
»علیرضا جهانبخش« و »سردار آزمون« است. اما 
همین چند روز پیش بود که سردار کمالی خبر از 
ترمیم قانون سربازی داد و خیال همه ورزشکاران 
سه رشته فوتبال، بسکتبال و والیبال را راحت کرد 
و ظاهرا در این مورد نیز نباید دیگر مشکلی وجود 

داشته باشد. 
دعوای نخ نما شده میان »برانکو« و کی روش 
هم ظاهرا حتی برای مدتی کوتاه آرام شده است 
و خبری از مصاحبه های این دو علیه یک دیگر 
نیست. البته از ابتدا نیز خیلی نمی شد به این 
مساله به عنوان یکی از شروط جدی کی روش 

برای ادامه همکاری نگاه کرد اما قطعا »حمایت 
همه جانبه« می تواند یکی از مسائلی باشد که 
قرارداد جدید این مربی با فوتبال ایران را برای 
ادامه همکاری به چالش کشیده است. با این همه 
این مساله نیز خواسته پیچیده و عجیبی نیست 
که فدراسیون فوتبال نتواند از پس عمل به آن بر 
آید و با یک برنامه ریزی حساب شده و اقتدار به 

موقع قابل حل است.
اگر خواسته واقعی فدراسیون و وزارت ورزش و 
جوانان ماندن این مربی پرتغالی روی نیمکت تیم 
ملی ایران است، پس علت این همه تعلل چیست؟ 
اگر مساله امکانات و دعوای مالی میان طرفین 
است، فدراسیون بهتر از همه توان اقتصادی خود 
را می داند و با توجه به بالا پایین شدن قیمت ارز، 
بدیهی است که این توان پایین تر هم آمده باشد. 
اگر فدراسیون فوتبال می خواهد به قیمت ضعیف 
کردن توان مالی فوتبال پایه و یا بانوان، کی روش 
را حفظ کند بهتر است عطای این همکاری را هر 
چه زودتر به لقای آن ببخشد و آینده فوتبال ایران 
را فدای یک قرارداد ۶ ماهه نکند. امیدواریم هر 
در سریعترین زمان ممکن، تکلیف نیمکت تیم 
ملی کشور مان بدون زخم کردن هیچ نهادی 

مشخص شود.

یک  طول  در  شفر«  »وینفرد  با  استقلال 
باشد،  نیافته  دست  چیزي  هر  به  سال 
بازیکنان با کیفیتي را طبق نظر شفر جذب 
کرده است که شاید هیچ کس جز او نمي 
حتي  و  خارجي  بازیکنان  چنین  توانست 
ایراني را به مسئولان استقلال معرفي کند 
که این چنین به درد تیم بخورند و دردي 
از بازي تیم دوا کنند. یکي از سیاست هاي 
تنها  بازیکن،  خرید  در  باشگاه  این  غلط 
دست گذاشتن روي اسم و رسم هاي رسانه 
اي بود و بیشتر دنبال این بودند که پشت 
رقیب سنتي یعني پرسپولیس را در جنگ 
نقل و انتقالاتي به خاک بمالند. هیچ کس 
»علیرضا  زمان  در  باشگاه  پاش  و  ریخت 
منصوریان« را از خاطر نمي برد که هیچ 
ثمري براي باشگاه نداشت و تعدادي از آن 
بمب هاي نقل و انتقالاتي نیز باشگاه را با 

ورود شفر ترک کردند.
به  از زمان ورود شفر، استقلال  اما ظاهرا 

معناي واقعي کلمه به سمت »پختگي« و 
اي  رود. حرفه  پیش مي  اي شدن  حرفه 
شدن چه در سیاست هاي کلان باشگاه، 
چه در خرید بازیکن و چه در زمین مسابقه 
در  این  از  پیش  که  اتفاقي  بازي.  نحوه  و 
باشگاه هایي مثل استقلال و پرسپولیس 
مي  یدک  را  دولت  قد  تمام  حمایت  که 
کشند انتظار مي رفت اما همواره سیستم 
هاي معیوب مدیریتي، »آرش افشین« ها و 
»گولچ« ها را راهي این باشگاه ها مي کرد 
که هیچ خاصیتي جز انداختن عکس هاي 
خبري ، نداشتند. خرید هایي که پر سر و 
صدا مي آمدند و بدون حتي یک حضور 
۹۰ دقیقه اي کامل و تاثیرگذاري مثبت، 
در سکوت کامل باشگاه را ترک مي کردند.

این  در  استقلال  بازیکن  خرید  سیاست 
از دست دادن ستاره هاي  با وجود  فصل 
ستودني  و  احترام  قابل  کاملا  متعددش، 
بود. آن ها ابتدا بازیکنان جوان و با کیفیت 
داخلي را از آکادمي هاي خود و همینطور 
دیگر باشگاه ها مثل »اللهیار صیادمنش« 
بر  صدد  در  سپس  و  گرفتند  خدمت  به 
طرف کردن نقاط ضعف شان بر آمدند که 
در همین راستا »فرشاد محمدی مهر« و 
»محمد دانشگر« پیش از جام جهانی آبی 
پوش شدند. در همان هفته نخست مقابل 

پیکان نیز تعدادي از آن ها به میدان رفتند 
و الحق نمایش قابل قبولي از خود بر جاي 
گذاشتند. بعد از آن اما در دو هفته اخیر، 
خرید هاي اصلي یکي یکي از راه رسیدند. 
تبریزي«،  »مرتضي  کریمي«،  »علي 
»الحاجي گرو«، »مارکوس نومایر« و آبي 
با  بزودي  نیز  طارق«  »همام  پوش شدند 
این باشگاه قراراداش را امضا خواهد کرد. 
اکثر این خرید ها در دیدار همین جمعه 
گذشته برابر تراکتورسازي به میدان رفتند 

و خودشان را به هواداران نشان دادند. 
نرسیده  راه  از گرد  تبریزي هنوز  مرتضي 
امیدوار  العاده  فوق  نمایش  و  کرد  گلزني 
کننده اي در نقش مهاجم براي آبي ها از 
خود بر جاي گذاشت. »نومایر« و »گرو« نیز 
در همان چند دقیقه اي که در زمین بودند 
و با شناختي که از بازي گرفتن شفر وجود 
دارد، نشان دادند که مي توان امید زیادي 
به آن ها داشت تا استقلال کم جون پیش 
فضل را به یکي از ترسناک ترین تیم هاي 
فصل پیش رو تبدیل کنند. ناگفته نماند 
تنها 24  گرو  الحاجي  مانند  بازیکني  که 
سال دارد و جزو معدود بازیکنان خارجي 
است که حاضر شده است در سنین پایین 
با  که  است  بدیهي  بیاید.  ایران  لیگ  به 
درخشش در استقلال، او مي تواند استعداد 

این باشگاه به حساب بیاید و از فروش او در 
سال هاي آینده، پول خوبي نصیب باشگاه 
بشود. این یکي از همان »سیاست« هاي 
درستي است که قرمز و آبي هاي پایتخت 
باید زودتر از این ها به آن توجه مي کردند.

آبی ها در تمام این سال های اخیر، چوب 
کافی  اندازه  به  را  شان  مدیریتی  ضعف 
»امیرحسین  اگر  تردید  بی  و  اند  خورده 
فتحی« راه مدیران قبلی را در پیش نگیرد 
و سیاست های درست فعلی زیر نظر شفر 
را ادامه دهد، می تواند با این استقلال به 
پیش  و  یابد  دست  شماری  پر  افتخارات 
بی  های  محبوبیت  به  تیم  این  هواداران 

اندازی برسد.
استقلال با نمایشي که مقابل تراکتورسازي 
اصلي  از مدعیان  یکي  داد،  نشان  از خود 
قهرماني در این فصل به حساب مي آید. 
تیم فعلي استقلال زیر نظر وینفرد شفر، 
هاي  »ماشین  بوي  دهد.  مي  نظم  بوي 
منظم آلماني« که هر رقیبي را مي توانند 
کنند.  خود  نمایش  و  ها  تاکتیک  اسیر 
فوتبالي که با ورود شفر آلماني از استقلال 
مي بینیم، الحق به بالا بردن سطح کیفي 
فوتبال کشورمان کمک دو چندان مي کند. 
بهتر است در جمع مدعیان، یک جا براي 

استقلال تهران کنار بگذاریم.

گزارش »دنیای هوادار« از سرنوشت نامعلوم نیمکت تیم ملی 

»کی روش« را نگه داریم اما نه به هر قیمتی

ماشین هاي آلماني منظم آبي پوش

دندان تیز آبی برای مدعیان

قهرمانی رئال مادرید در جام سانتیاگو برنابئو
تیم رئال مادرید با برتری ۳ بریک خانگی مقابل میلان فاتح جام سانتیاگو برنابئو شد.

در تک بازی جام سانتیاگو برنابئو که در ورزشگاه اختصاصی رئال مادرید انجام شد، 
قهرمان اروپا توسط بنزما در دقیقه 2، بیل در دقیقه 4۵ و مایورال در دقیقه ۹۱ به گل 

رسید و تنها گل میلان به وسیله ایگواین در دقیقه 4 زده شد.

مودریچ تصمیم به ماندن در رئال مادرید گرفت
آ اس مدعی شده است که »لوکا مودریچ« در نهایت تصمیم گرفته با رد پیشنهاد 

اینتر، در رئال مادرید بماند. گفته می شد اینتر برای عقد قراردادی 4 ساله، دستمزد 4۰ 
میلیون یورو را به او پیشنهاد داده است. گفتنی است که رئال مادرید می خواهد قرارداد 

مودریچ را تمدید کند و حقوق سالیانه ۶،۵ میلیون یورویی وی را افزایش دهد.

پرسپولیس - مسجدسلیمان شاید جایی دیگر
سرپرست ورزشگاه آزادی گفت که به دلیل بالا بودن خسارات وارد شده در جریان 

دو دیدار بازی استقلال و تراکتورسازی احتمال دارد هفته  آینده ورزشگاه آزادی میزبان 
برگزاری لیگ برتر نباشد. در ارزیابی های صورت گرفته از وضعیت ورزشگاه آزادی پس از 

دو دیدار اخیر، بسیاری از بتن ها و صندلی ها مورد تخریب قرار گرفتند.

رونالدو: از کودکی رویای بازی در یوونتوس را داشتم
رونالدو در جدیدترین مصاحبه اش عنوان کرده از کودکی دوست داشته روزی 

برای این باشگاه ایتالیایی بازی کند. رونالدو به شبکه یوونتوس گفت:» احساس 
خیلی خوبی دارم. برخورد هواداران فوق العاده بوده است. من در کودکی بازی های 

یوونتوس را تماشا می کردم و دوست داشتم روزی برای این تیم بازی کنم.«

حضور پورعلی گنجی در ترابزون اسپور قطعی شد
پیوستن پورعلی گنجی به تیم ترابزون اسپور قطعی شده است. این مدافع 2۶ ساله با 

مسئولان باشگاه جلسه موفقیت آمیزی داشته است و تنها اعلام رسمی باشگاه ترابزون 
اسپور باقی  مانده است. مرتضی پور علی گنجی در روزهای گذشته وارد استانبول شد تا 

بعد از وحید امیری و مجید حسینی تبدیل به سومین بازیکن ایرانی این تیم شود.

خداحافظی جرارد پیکه از بازی های ملی
»جرارد پیکه« مدافع ۳۱ ساله تیم ملی اسپانیا در نشست خبری پیش از سوپر 

کاپ اسپانیا اعلام کرد : »من با لوئیز انریکه صحبت کردم و گفتم که تصمیمم 
برای خداحافظی از فوتبال ملی را مدت ها پیش گرفتم و نمی خواهم آن را 

تغییر دهم. می خواهم فقط روی بارسلونا تمرکز کنم.

از ایران تا جهان فوتبال
بعضی ها داغشو دوست دارن 

عزیزی از سپیدرود رشت جدا شد
خداداد عزیزی سرمربی تیم فوتبال سپیدرود بعد از نشست با مالک این باشگاه به 

صورت توافقی از این باشگاه جدا شد. در نشست امروز توافق شد وی سی درصد از 
مبلغ کل قرارداد خود و کادرفنی را دریافت کند. تا انتخاب سرمربی جدید، سهیل حق 

شناس تمرینات و دیدارهای سپیدرود را زیر نظر خواهد داشت.

باشگاه  عمومی  روابط  رئیس  خمارلو،  پندار 
اخیر  اظهارات  به  واکنش  در  پرسپولیس 
خوزستان  استقلال  باشگاه  مدیرعامل 
مبنی بر اینکه اگر قرار بر محرومیت باشد، 
باید  هوادارنش  رفتار  خاطر  به  پرسپولیس 
محروم شود، گفت:»بهتر است هر فردی در 
حوزه اختیارات خودش صحبت کند. مردم 
در  جوی  چه  که  دیدند  تلویزیون  در  همه 
ورزشگاه غدیر اهواز وجود داشت و سنگ ها و 
اشیاء از کدام سکوها به زمین پرتاب می شد. 
در  جو  این  دیدن  با  بازی  گزارشگر  وقتی 
رسانه ملی اعلام می  کند، جو خوب است و 
مشکلی وجود ندارد دیگر حرفی نمی شود زد. 

خدا را شکر مردم آنقدر فهمیده و دانا هستند 
که این اظهارات پوچ و بی اساس را باور نکنند 
و قطعا آنچه را که می بینند، باور می کنند. 
خوشبختانه فیلم مربوط به همه صحنه های 
بحث برانگیز بازی در باشگاه موجود است و ما 
هم شکایت رسمی خود را از میزبانی حریف 
به کمیته انضباطی ارائه کرده ایم. امیدواریم 
اینگونه  با  برخورد جدی تری  شاهد  بار  این 

اتفاقات شاهد باشیم تا دوباره تکرار نشوند.
خمارلو در پاسخ به صحبت های اخیر سعید 
بلیت فروشی  وقتی  اینکه  بر  مبنی  فتاحی 
بازی ها به باشگاه ها سپرده شده است چنین 
شرایطی هم پیش می آید، گفت:» من قضاوت 

را در این مورد به مردم واگذار می کنم. آنها 
به خوبی خودشان اتفاقات را تجزیه و تحلیل 
مقصران  که  کرد  خواهند  قضاوت  و  کرده 
اتفاقات چه افرادی هستند. تأکید می کنم که 
وقتی یگان ویژه و نیروی انتظامی همه تلاش 
خود را می کنند تا امنیت در ورزشگاه حاکم 
باشد، اما گزارشگر بازی می گوید همه چیز 
خوب است همین می شود که هر فردی هر 
جور بخواهد اظهارنظر کند. نظر من این است 
که برخی با صحبت های شان فقط خنده روی 
این  از  نیت شان  لب مردم می آورند و شاید 
صحبت ها این است که روحیه مردم را خوب 

کنند!«

شکایت پرسپولیس از میزبانی استقلال خوزستان

محمدحسین سیفی

حسین کعبی چند روز پیش توسط خداداد 
عزیزی از این تیم کنار گذاشته شد اما با 
جدایی سرمربی سرخپوشان رشت کعبی 

می تواند در تمرینات این تیم شرکت کند.
کیومرث بیات با نامه ای که امروز در اختیار 

خواست  کعبی  از  داده  قرار  سپیدرود  سرپرست 
تا در تمرینات شرکت کند. در این نامه از رفتار 
کادرفنی سابق با حسین کعبی عذر خواهی شده 
است. تمرینات تیم فوتبال سپیدرود از ساعت ۱۹ 

دیروز در رشت از سر گرفته شد.

سپیدرود ضمن عذرخواهی، خواهان بازگشت کعبی!

فو تبال
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فرافکنی یا واقعیت؟!

توپ خادم در
 زمین مسئولان!

از  دیگر  بار  ای  مصاحبه  طی  خادم  رسول 
بی تفاوتی مسئولان نسبت به کشتی  سخن 
به میان آورد و از اینکه آنان  نمی خواهند 
با فدراسیون همراهی کنند گلایه کرد. رییس 
فدراسیون کشتی اگرچه به صراحت از شخص 
درجه  در  است  روشن  اما  نبرده  نام  خاصی 
و  المپیک  ملی  کمیته  ورزش،  وزارت  اول 
خطاب  مورد  را  کشور  دیپلماسی  دستگاه 
قرار داده . خادم که در آستانه اعزام تیم های 
ملی کشتی به بازی های آسیایی فرصت را 
غنیمت شمرده و بر خلاف رویه معمول در 
بود،  اختصاصی شرکت کرده  یک مصاحبه 
مواردی را در رابطه با انتخاب نفرات تیم  های 
ملی،  چگونگی حضور در بازی های آسیایی، 
مسابقات جهانی، دلایل کناره گیری خود از 
هیات رییسه جهانی، خداحافظی و بازگشت 
دوباره به فدراسیون و تداوم حضور خود در  
گفته  سخن  مفصل  بطور  را  کشتی  عرصه 

است. البته همانگونه که پیشاپیش ذکر شد، 
شاه بیت صحبت های وی مقصر جلوه دادن 
مسئولان در رابطه با موضوع عدم رویارویی 
با نمایندگان کشتی رژیم صهیونیستی است.
تمام دشواری  نحو مقتضی  به  واقع  در  وی 
های ورزش اول را متوجه مسئولانی دانسته 
که نسبت به این ورزش بی توجهی کرده و 
همراهی لازم را با فدراسیون انجام نمی دهند. 
خادم به این ترتیب و تلویحا تلاش کرده هر 
نوع موفقیت  آینده را حاصل تلاش های خود، 
علی رغم بی توجهی مسئولان قلمداد و ایضا  
ناکامی های احتمالی را متوجه آنان کند. البته 
هدف این نیست که تلقی مذکور را مورد نقد 
قرار دهیم و در مجادله جامعه کشتی و دستگاه 
ورزش جانب مسئولان را بگیریم زیرا ما نیز 
بر این عقیده ایم که تشکیلات ورزش علی 
الاصول کارکرد واقعی خود را از دست داده و 
توانایی لازم را جهت برنامه ریزی و سازماندهی 
کلیت ورزش ندارد اما از طرف دیگر این نقد 
به رییس فدراسیون کشتی نیز وارد است که 
در آستانه اعزام تیم های کشتی به جای ایجاد 
انگیزه و روحیه نزد قهرمانان و علاقه مندان 
کشتی با ذکر مشکلات و  اختلافات تکراری، 
باردیگر بر نا هماهنگی و تباین  بین جامعه 
کشتی و مسئولان ورزش  پای فشرده است. 

امری که صرف نظر از درستی یا نادرستی، 
از  دردی  فعلی  شرایط  در  آن  مجدد  طرح 

کشتی دوا نمی کند.

فرا فکنی یا واقعیت؟
پرسش مهم این است که آیا اظهارات خادم 
در باب بی توجهی مسئولان نسبت به کشتی 
منطبق با واقعیت یا نوعی فرافکنی محسوب 
به  توپ  انداختن  آن  از  که هدف  می شود 
توان  می  پاسخ  در  است؟  مسئولان  زمین 
واقعیت  از  دور  موضوع  اصل  داشت   اذعان 
نیست یعنی مسئولان ورزش و حتی دستگاه 
دیپلماسی تقریبا  هیچکدام به خواست رییس 
فدراسیون کشتی در باب مذاکره با تشکیلات 
بین المللی المپیک جهت رفع مشکل مبارزه 
ندادند.   پاسخی  اسراییل  رژیم  نمایندگان  با 
مسئولان  رابطه  پذیرفت  باید  اینکه  ضمن 
وزارت ورزش با فدراسیون کشتی که از سال 
ها پیش و دوره دکتر گودرزی رو به تیرگی 
نهاده بود همچنان در همان فضا باقی مانده 
است.  دستگاه ورزش که علاقه مند به رعایت 
سلسله مراتب و تبعیت فدراسیون کشتی از 
نتوانسته  هیچگاه  است  دستی  بالا  مدیران 
یادشده  فدراسیون  برابر  در  را  سیاست  این 
اعمال کند. ضعف عملکرد و نداشتن اقتدار از 

یک سو و استقلال کامل فدراسیون کشتی 
مطابق اصلاح اساسنامه موجب شده تا هر 
گونه تلاش برای اعمال نظر دستگاه ورزش با 
مقاومت مسئولان فدراسیون یاد شده و عقب 
نشینی وزارت ورزش همراه باشد. در چنین 
شرایطی رسول خادم خود را محق می داند 
تا یکبار دیگر در آستانه اعزام به بازی های 
خوب  او  شود  سرشاخ  مسئولان  با  آسیایی 
می داند در این شرایط حساس که همگان 
دستگاه  دارند  کشتی  های  مدال  به  چشم 
ورزش جرات هیچگونه اظهار نظر منفی را  
نخواهد داشت بنا براین با بهره گیری از همین 
ضعف و چاشنی ظرافت تمام نکات مورد نظر 
خود را  به مسئولان مخاطب الغا می کند تا 
همگان اطلاع داشته باشند در صورت کسب 
نتیجه عالی طی بازی های آسیایی، مسئولان 
نقشی در آن  نداشته اند اما چنانچه نتیجه 
مورد انتظار حاصل نشد، به واسطه بی توجهی 
و عدم حمایت های همان مسئولان حاصل 
شده است. حاصل کلام آنکه تنها حدود ۱۰ 
روز دیگر نتایج کشتی بازی های آسیایی به 
دست آمده و پایان ماه جاری  نتیجه عملکرد 
کشتی در جاکارتا مشخص خواهد شد بی 
گمان در آن تاریخ نیز  شاهد تحرکات دیگر 

خواهیم بود.

محمدرضا کاظمی

با دست های خالی نمی توان شگفتی آفرید

حباب رویاپردازی ترکید

تیم ملی جوانان ایران در مسابقات قهرمانی 
جوانان آسیا 2۰۱8 نتوانست به مقامی بهتر از 
ششمی دست یابد و تیم استرالیا و نیوزلند دو 
تیم تازه راه یافته به قاره کهن مقام های اول 
و دوم را از آن خود کردند. این در حالی است 
که جوانان در دوره قبل این رقابت ها در سال 
2۰۱۶ در تهران به مقام قهرمانی رسیدند اما 
مدعی قهرمانی اینبار از کسب جواز صعودبه 
جام جهانی 2۰۱۹ جوانان بازماند. در زیر به 
مسائلی می پردازیم که بخشی از علت های 

ناکامی جوانان را بازگو می کند.

 بهم خوردن نقشه های تیم ملی 
گروهی  مرحله  در  ایران  جوانان  ملی  تیم 
قدرت خود را به رخ حریفان کشید و هر سه 
همگروهی خود، اندونزی، قزاقستان و ژاپن را 
شکست داد و در مکان نخست گروه ایستاد. 

برنامه محسن شاه علی و کادر فنی این بود که 
تیم ایران به عنوان سرگروه به دور بعد صعود 
کند و در مرحله یک چهارم نهایی نیوزلند را 
از پیش رو بردارد، سپس در نیمه نهایی با 
کره جنوبی رقابت کند و تا فینال به تیم های 
استرالیا و چین برخورد نکند. در گروه مقابل 
چین نیز در بازی با فیلیپین به باختی سهوی 
تن داد تا قبل از فینال به استرالیا برخورد 
نکند. اما برنامه هردو تیم آنطور که باید پیش 
نرفت. تیم ایران در مرحله یک چهارم نهایی 
مقابل نیوزلند به میدان رفت اما با وجود تلاش 
بازیکنان نتوانست حریف را از پیش رو بردارد 
و با شکست مقابل این تیم تازه راه یافته به 
قاره آسیا از رسیدن به جمع چهار تیم برتر 
و کسب جواز حضور در مسابقات جام جهانی 
2۰۱۹ باز ماند. اما تیم چین از شرایط بهتری 
برخوردار بود و توانست به نیمه نهایی مسابقات 
راه یابد با این حال در دیدار نیمه نهایی بازهم 
نیوزلند سد راه یک تیم آسیایی شد و شانس 
ایستادن روی سکو را  از چینی ها گرفت. تیم 
ملی ایران در دیدار رده بندی کره جنوبی را 
از پیش رو برداشت اما با وجود آنکه در مرحله 
مقدماتی ژاپن را از پیش رو برداشته بود، در 
بازی مقام های پنجم و ششم مقابل ژاپن و 

تنها با ختلاف دو امتیاز شکست خورد و مقام 
آسیا  جوانان  قهرمانی  های  رقابت  ششمی 

2۰۱8 را از آن خود کرد.

 چمدان دست دوم برای بازیکنان
باشگاه های فوتبال استقلال و پرسپولیس در 
حالی که باید در آب و هوای ایران با حریفان 
خود رقابت کنند، برای آمادگی پیش فصل در 
کشوری مثل ترکیه اردو زدند اما به دلیل منع 
سفرهای خارجی غیر ضروری توسط وزارت 
جوانان  کادرفنی  اعضای  جوانان،  و  ورزش 
تصمیم گرفتند در شهرهایی با آب و هوای 
شبیه تایلند )میزبان رقابتهای جوانان آسیا( 
اردو بزنند. از این رو تیم ایران در شهرهای 
نامناسبی  تدارکاتی  اردوهای  قشم  و  رشت 
برگزار کرد و با تیم های سطح پایین بازی 
های دوستانه انجام داد. اما تنه به تنه شدن 
رشت  و  قشم  شهرهای  بومی  بازیکنان  با 
بالای  بازیکنان سطح  با  کردن  رقابت  برای 
آسیا همچون نیوزلند واسترالیا کافی نبود و 
همه اهالی بسکتبال به خوبی از این ماجرا 
آگاه بودند. گویا فدارسیون بسکتبال نیز تیم 
دانست  می  خود  ناخوانده  فرزند  را  جوانان 
را  نو  چمدان  یک  خرید  زحمت  حتی  و 

برای بازیکنان نکشید و اعضای تیم ملی با 
چمدان های دست دوم تیم بزرگسالان راهی 
مسابقات شدند. با این حال محسن شاه علی 
و همکارانش زمانی که دستهای خود را خالی 
دیدند، تصمیم گرفتند در کنار آماده سازی 
فیزیکی جوانان با امکانات محدود، آنها را از 
لحاظ روحی تقویت کنند و به این باور برسانند 
که شکست تیم های استرالیا و نیوزلند کار 
آسانی است. زمانیکه تیم ایران در مرحله یک 
چهارم نهایی مقابل نیوزلند شکست خورد، 
جوانان ما دوبار در خود شکستند. یکبار پس 
از سوت پایان مسابقه و بار دیگر زمانیکه که 
با  توان  که »می  این جمله  به  را  ایمانشان 
دستهای خالی کارهای بزرگ انجام داد«، از 

دست دادند.
پیش از شروع رقابت ها بازیکنان تیم ملی 
جوانان به جای گله و شکایت از کمبودها تنها 
می گفتند که می خواهیم با همه محدودیت 
ها شگفتی سازی کنیم. اما زمانیکه حباب 
رویاپردازی ترکید و در مقابل یک تیم حرفه 
ای و با برنامه شکست خوردیم این واقعیت 
که بدون حمایت و اردوهای تدارکاتی مناسب 
نمی توان بر روی سکوهای آسیایی ایستاد  

بیش از پیش بر همگان روشن شد.

کیانا  شادرو

بازیکنان اعزامی به جاکارتا
مشخص شدند

 ۱2 نام  ایران  بسکتبال  فدراسیون 
های  بازی  به  اعزامی  بازیکن 

اعلام  را  جارکارتا  آسیایی 
آرن  لیست  این  طبق  کرد. 
جمشیدی،  محمد  داوودی، 
محمدصمد نیکخواه بهرامی، 

حامد حدادی، بهنام یخچالی، 
ارغوان،  روزبه  مشایخی،  سجاد 

ارسلان کاظمی، نوید رضایی فر، میثم 
میرزایی، وحید دلیرزهان و محمد حسن زاده زیر نظر مهران 
شاهین طبع و فرزاد کوهیان سوم شهریور در نخستین دیدار خود 

به مصاف تیم ملی سوریه می روند.

 مسئولان وزارت ورزش به استقبال 
دختران رفتند

ایران  نفره  سه   بسکتبال  دختران 
از قهرمانی در رقابت های  پس 

بسکتبال سه  نفره غرب آسیا 
در  حضور  سهمیه  کسب  و 
روز  بامداد  آسیا،  قهرمانی 
یکشنبه از طریق فرودگاه امام 

خمینی)ره( به کشور بازگشتند 
محمدیان  فریبا  استقبال  مورد  و 

معاون وزیر ورزش در امور بانوان، موسوی 
رئیس  رامین طباطبایی  بانوان،  امور  دفتر هماهنگی  مدیرکل 
فدراسیون بسکتبال، عماری دبیر فدراسیون بسکتبال، حیدری 
مسئول  کاکاونپور  گلاره  و  فدراسیون  این  هیأت رئیسه  عضو 

دپارتمان بسکتبال سه  نفره بانوان قرار گرفتند.

 کلارکسون اجازه حضور در بازی های 
آسیایی را ندارد

طبق    NBA ای  حرفه  لیگ  در 
صورت  فیبا  با  که  توافقی 

در  که  ورزشکارانی  گرفته، 
تنها  می کنند  شرکت  لیگ 
ملی  تیم  با  همراهی  اجازه 
کاپ  المپیک،  در  کشورشان 

جهانی و کاپ قاره ای را دارند 
و با توجه به آنکه بازی های آسیایی 

جزو رقابت های مطرح شده مورد توافق 
با فیبا نیست، بازیکنان NBA نمی توانند در این بازی ها شرکت 
کنند. براین اساس کلارکسون بازیکن تیم ملی فیلیپین نمی تواند 

در بازی های آسیایی تیم کشورش را همراهی کند.

پس از مشخص شدن فینالیست های مونترال

نادال و سیتسیپاس به فینال مسترز 
تورنتو راه پیدا کردند

مسترز راجرز کاپ به قدم پایانی خود رسید و نفر اول زنان و مردان 
راهی فینال این مسابقات شدند. مسترز راجرز کاپ که در دو شهر 
تورنتو و مونترال همه ساله برگزار می شود، امسال شاهد حضور 

مردان در مسترز تورنتو و حضور زنان در مسترز مونترال بود.
در بخش زنان، سیمونا هالپ با نتیجه ۱-۶ 4-۶ برابر اشلی بارتی به 
برتری رسید تا در فینال مسترز مونترال به مصاف اسلوان استفنز 
حریف آشنای خود جدال کند. استفنز در نیمه نهایی توانست با 
نتیجه ۳-۶ ۳-۶ برابر الینا اسویتولینا به برتری برسد. استفنز و 
هالپ برای ششمین بار در سطح هارد بازی خواهند کرد که پیش 
از این هالپ ۳ به 2 پیش است و آخرین بازی این دو تنیسور در 
مسابقات اوپن فرانسه با پیروزی و قهرمانی سیمونا هالپ به پایان 

رسید. این بازی از ساعت 22:۰۰ امشب برگزار می شود.
در بخش مردان هم استفانوس سیتسیپاس در یک بازی جذاب 
و مهیج با نتیجه ۶-7 4-۶ 7-۶ برابر کوین اندرسون پیروز شد تا 
راهی فینال مسترز تورنتو شود. سیتسیپاس توانایی های خود را 
در این تورنمنت به خوبی ارائه داده و به نظر می رسد تنیسوری 
سطح بالا در سال های آتی خواهد بود و بیشتر از این جوان یونانی 
خواهیم شنید. حریف سیتسیپاس در فینال طبق انتظارات رافائل 
نادال مرد شماره یک تنیس خواهد بود که با نتیجه ۶-4 7-۶ 
برابر کارن خاچانوف به برتری رسید. سیتسیپاس حالا در فینال 
جالب توجه باید در مقابل نادالی بازی کند که سخت در فینال ها 
می بازد. از نکات جالب دیگر این بازی برای سیتسیپاس این است 
که در روز تولد خود برابر نادال صف آرایی می کند که خاص بودن 
این بازی را افزایش می دهد. این دو تنیسور در فینال مسابقات 
بارسلون برابر همدیگر قرار گرفتند که نادال با نتیجه قاطع به 

قهرمانی رسید اما این بار در سطح 
هارد باید دید تنیسور جوان 

و هجومی یونانی در برابر 
تجربه و فرم خوب 
نادال چه می کند. 
این بازی، ساعت 

۰۰:۳۰ بامداد فردا 
برگزار

می شود.

اخبار

خبر

نحوه برگزاری لیگ بسکتبال اروپا
شرایط خاص برای حضور در یورولیگ

کیانا شادرو - جام باشگاه های اروپا موسوم به یورو لیگ رقابتهای 
قهرمانی باشگاه های قاره سبز است که پس از NBA معتبرترین 
لیگ بسکتبال دنیا به شمار می آید. هر ساله در این رقابتها 24 تیم 

در قالب چهار گروه ۶ تیمی به رقابت می پردازند.

شرایط حضور در یورولیگ
حضور در یورو لیگ برای تیم های شرایط خاصی دارد و هر تیمی 
نمی تواند در این رقابت ها حضور یابد. تنها تیم هایی می توانند 
در یورو لیگ بازی کنند که سالنی بالای 8 هزار نفر ظرفیت و 
امکانات و تاسیسات مناسبی داشته باشند و از لحاظ مسائل مالی 
در شرایطی قرار داشته باشند که بتوانند بازیکنان درجه یک 
حرفه ای را جذب کنند. همچنین باشگاه ها نباید از نظر پخش 

تلویزیونی مسابقات مشکلی داشته باشند.
غیر از این تیم  ها، چهار تیم دیگر نیز می توانند از طریق وایلد 
کارت توسط اتحادیه بسکتبال در یورو لیگ حضور یابند. ۱۶ تیم 
راه یافته به دور دوم، دردو گروه هشت تیمی با یکدیگر به رقابت 
می پردازند تا هشت تیم حاضر در یک  چهارم پایانی مشخص 
شوند. ۱2 تیمی که از این مرحله صعود نمی کنند به رقابت های 

یوروکاپ خواهند رفت.

رقابتهای یورو کاپ
رقابت های بسکتبال یوروکاپ هم از سال 2۰۰2 آغاز شد. 44 تیم 
از کشورهای اروپایی عضو فیبا برای حضور در یوروکاپ معرفی 
می شوند اما این رقابت  ها با حضور ۳۶ تیم در دو کنفرانس شرق 
و غرب برگزار می شود. هر کنفرانس در برگیرنده سه گروه ۶ تیمی 
است که در مجموع دو کنفرانس از ۶ گروه ۶ تیمی تشکیل 
می شوند. پس از یک هشتم پایانی و با مشخص شدن 4 تیم راه 
یافته به نیمه نهایی یورولیگ، این رقابت ها برگزار خواهد شد و تیم 
 های راه ی افته به نیمه  نهایی به مصاف یکدیگر می روند تا  قهرمان 

یورولیگ بسکتبال مشخص شود. 

رکورداران یورو لیگ
تا کنون ایتالیایی ها با ۱۳ عنوان قهرمانی، رکورددار اروپا به شمار 
می آیند. پس از آنها اسپانیایی ها با ۱2 قهرمانی و یونانی ها با هشت 
قهرمانی دوم و سوم اند. پس از رئال مادرید که با ۱۰ قهرمانی 
رکورددار باشگاه های اروپاست، زسکای روسیه با ۶ قهرمانی و ۶ 
نایب  قهرمانی در جایگاه دوم قرار گرفته و پاناتینایکو یونان هم 
۶ قهرمانی و یک نایب  قهرمانی در کارنامه خود ثبت کرده تا 
در جایگاه سوم رکوردداران باشگاه های اروپا قرار بگیرد. همچنین 
بارسلونا هم تا کنون 2 قهرمانی و سه نایب  قهرمانی یورولیگ را 

به دست آورده است.

یادداشت

کاش صادق باشیم ...
آقای داورزنی چه کسی نخ می دهد؟

گو  و  گفت  در  داورزنی  محمدرضا 
گفت:»باید  ها  رسانه  از  یکی  با 
دامنه تحمل یک مسوول بالا باشد 
ایضا  و  بیاورد  تاب  را  انتقادات  و 
الان موقع رو کردن پرونده دکتری 
نبود!«  ها   رسانه  سوی  از  ضیایی 
این در حالی است که احمد ضیایی 
معتقد است که مدرک دکترایش از 
دفتر برخی ها به دست رسانه ها رسید و وی مدارکی دارد که اگر 
لازم باشد رو خواهد کرد تا جایی که سیه رو شود هر که در آن 
غشی باشد؟! رییس جدید متاسفانه بلد نیست مثل اسلاف با پنبه 
سر ببرد و نیز اعتقادی به تشکیل بلند رسانه ای ندارد ولی گناهش 
این است که جلوی سوء استفاده های کلان مالی یک عده را 
گرفته است از صرف جویی در داربست مسابقات لیگ ملل و تور 
ساحلی گرفته تا مبحث داغ ۳۰۶۰ که حتی شنیدنشان دور از کله 
آن ها بر می خیزد؛ او نمی خواهد قضایا باز شود ولی  مدعی است 
که در عمرش هرگز نترسیده و نمی ترسد چون برای در آمدها 
و منابع والیبال کیسه ندوخته است با آن مصاحبه و این گفتمان 
به نظر می رسد شاهد صف آرایی بین دوستان قدیم باشیم ولی 
آقای دکتر داورزنی! چه افرادی به برخی رسانه ها خط می دهند؟ 
رسانه ها حق دارند دنبال سوژه پر و پیمانی باشند و سوژه ها هر 
چه هیجانی تر بهتر اما  کاش شما و احمد ضیایی رو در رو مناظره 

کنید تا حقایق بر ملا شود؛ کاش صادق باشیم...

یادداشت

زمان از دست می رود!
جمشید حمیدی - در حالی که آذر ماه مسابقات باشگاه های 
جهان در لهستان برگزار خواهد شد ولی هنوز تکلیف نماینده 
ایران در این آوردگاه معلوم نیست؛ بانک سر مایه منحل شد و 
خاتم اردکان سهمیه سال آینده را به دست آورده است؛ بنا بر 
گفته سعید درخنده، مدیر روابط بین الملل فدراسیون اگر هر چه 
مکاتبات لازمه را برای معرفی جایگزین سر مایه نکنیم سهمیه 
ایران به کشور دیگر واگذار خواهد شد. وی البته معتقد است باید 
نشانه یا نمایی از بانک سرمایه بر تارک تیم ایرانی باشد ولی ما 
اعتقاد داریم رایزنی های به موقع مشکل را حل خواهد کرد. در 
برهه کنونی پیکان، ارومیه و کاله توانایی و استطاعت شرکت در 
جام باشگاه های جهان را دارند و چه بهتر که در این باره رایزنی 
و اقدام به هنگام صورت گیرد تا ما در جام باشگاه های دنیا مدال 

ارزشمند سومی پیکان را ثبت شده بدانیم.

یادداشت

جمشید  حمیدی

ورزش
پس از مشکلاتی که برای تیم   ملی فوتبال امید در جاکارتا به 
وجود آمد هادی ساعی و مسئول امور بین المللی کمیته ملی 
المپیک در جمع ملی پوشان تیم   ملی فوتبال حضور یافتند 
تا اقداماتی را در جهت رفاه این تیم در بازی های آسیایی 
جاکارتا انجام دهند. مسئولان تیم   ملی امید از اقداماتی که 

طی این حضور انجام شده است راضی هستند. یکی از 
مشکلات شاگردان کرانچار گرفتاری در ترافیک شهر 
جاکارتاست که برای سهولت در رفت و آمد کاروان 
تیم   ملی، تمرینات ملی پوشان از بعد از ظهر به صبح 

منتقل شده است تا تیم   ملی کمتر در ترافیک بماند.

حضور هادی ساعی در اردوی تیم ملی امید در جاکارتا
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»گروه پلیس« بزودی روی آنتن شبکه پنج
مجموعه »گروه پلیس« در ژانر جنایی - پلیسی محصول 
سال 2۰۱۵ کشور ایتالیا است که در 2۶ قسمت 4۵ دقیقه 
ای برای علاقه مندان نمایش داده می شود. در خلاصه 
داستان این مجموعه آمده است:»در یک ایستگاه پلیس 
منطقه ای در یکی از شهرهای ایتالیا اتفاقاتی جنایی که در 
شهر رخ می دهد به این دایره پلیسی ارجاع شده و مورد 
رسیدگی قرار می گیرد در عین حال به زندگی شخصی هر 
کدام از کارمندان این اداره پلیس نیز پرداخته می شود.«

فیلمبرداری »طلا« پایان یافت
پرویز  ساخته  جدیدترین  »طلا«  سینمایی  فیلم  فیلمبرداری 
پرویز شهبازی )پس از نفس عمیق، عیار۱4، دربند و مالاریا( به 
تهیه کنندگی رامبد جوان و محمد شایسته که اواسط خردادماه 
در تهران آغاز شده بود بعد از  ۶۰  جلسه به پایان رسید. نگار 
جواهریان، هومن سیدی، طناز طباطبایی، هدی زین العابدین، 
احترام برومند و مهرداد صدیقیان بازیگران اصلی »طلا« هستند. 
طبق برنامه ریزی های انجام شده فیلم به احتمال فراوان برای 

نمایش در جشنواره فیلم فجر آماده خواهد شد.

فاز دوم سریال »محکومین« کلید خورد
فصل دوم سریال »محکومین« با فیلمبرداری اپیزود »مادر« در 
احمدآباد مستوفی آغاز شد. به گفته بهروز مفید تهیه کننده 
این مجموعه، »محکومین 2« در 4۰ قسمت ۵۰ دقیقه ای در 
منطقه اطراف اسلامشهر کلید خورده است و هم اکنون گروه 
تولید در منطقه احمدآباد مستوفی در لوکیشن های مغازه و 
خانه مشغول کار هستند. گفتنی است که سریال »محکومین 
2« کاری از گروه فیلم و سریال شبکه یک سیما است که در 

4۰ قسمت برای پخش از این شبکه تولید می شود.

اخبار کوتاه هنری

گزارش تصویری

 سامان سالور در کودکی

Photo Gallery

 همراه با تورج اصلانی سر صحنه فیلم »چند کیلو خرما ...«

 به همراه کیم کی دوک در جشنواره فیلم ونیز )2۰۰4(

 سر صحنه فیلم »آمین خواهیم گفت«

 با سمیرا حسن پور سر صحنه فیلم »تمشک«

 پشت صحنه فیلم »سیزده پنجاه و نه«

 در کنار دو رفیق قدیمی: مسعود سلامی و تورج اصلانی

سامان سالور از کودکی تا به امروز

برندگان 71مین جشنواره فیلم لوکارنو 
معرفی شدند

ایندی وایر، جشنواره فیلم  از  به گزارش دنیای هوادار به نقل 
لوکارنو 2۰۱8 دیشب برندگان خود را شناخت. هفتادو یکمین 
دوره جشنواره فیلم لوکارنو با اهدای جایزه اصلی خود به فیلم 
»یک سرزمین فرضی« ساخته کارگردان سنگاپوری یئو سیو کار 
خود را به پایان برد. این فیلم محصول مشترک سنگاپور، فرانسه 

و هلند است.
فیلم درباره یک بازرس پلیس است که به دنبال حقیقت درباره 

ناپدید شدن یک کارگر چینی است.
این جشنواره که از یکم آگوست شروع شده بود در مجموع 2۹۳ 

فیلم به نمایش درآورد.
در مراسم دیشب جایزه ویژه هیات داوری به »ام« ساخته یولانده 
زابرمن از فرانسه اهدا شد. جایزه پلنگ برای بهترین کارگردانی 
به دومینگا سوتومایور برای فیلم »بعد از مرگ یوحنا« محصول 

مشترک شیلی/ برزیل/ آرژانتین/ هلند و قطر رسید.
جایزه پادرو برای بهترین بازیگر زن به آندرا گوتی برای »آلیس« 

ساخته رادو مونتن از رومانی/فرانسه و سوئد تعلق گرفت.
جایزه بهترین بازیگر مرد نیز نصیب کی جوبونگ برای »هتل کنار 

رود« ساخته هونگ سانگسو از کره جنوبی شد.
تقدیر ویژه این جشنواره به فیلم »رای و لیز« ساخته ریچارد 

بیلینگام از بریتانیا اهدا شد.
جایزه بهترین کارگردان نوظهور به طریق آکتاش از ترکیه برای 

فیلم »نبولا اسب مرده« رسید.
جایزه ویژه هیات داوری به »زمان بسته شدن« از نیکول فوگل از 

سوییس و آلمان اهدا شد.

محسن کیایی به جرگه مجریان پیوست
برنامه »تب تاب« که قرار است در یک فضای کاملا جدید و 
دکوری معلق از شبکه سوم سیما پخش شود، این روزها در مراحل 

پیش تولید قرار دارد.
شنیده های صبا حاکی از آن است که برای اجرای این برنامه جدید 
و متفاوت با افراد زیادی گفت وگو شده است ولی جدی ترین گزینه 
اجرای این برنامه »محسن کیایی« 

بازیگر سینما و تلویزیون است.
گفتنی است؛ برنامه »تب تاب« 
که دکور آن طراحی پیچیده و 
مهندسي مدرنی دارد را گروه 
اجتماعی شبکه سه به تهیه 
کنندگي مریم جلالی و عباس 
اختری به زودی 
روی آنتن 
خواهد 
برد.

خبر 

سامان سالور؛ مستعد و کم رمق

دوربین »سرکوب« شده !
محمدحسین سیفی - هر کس که در زندگی اش یک بار فیلم 
»چند کیلو خرما برای مراسم تدفین« را با بازی »محسن تنابنده« 
و »نادر فلاح« دیده باشد، امکان ندارد مجذوب ایده درخشان و 
کارگردانی ناب و بی نقص »سامان سالور« در این فیلم تماشایی 
نشود. سامان سالور به تازگی وارد 4۳امین سال زندگی اش شده 
است و حالا بعد از ساخت ۶ فیلم که آخرین آن به سال ۱۳۹2 و 
»تمشک« بر می گردد، بیش از همه به جهان خلق شده به دست 
خودش در فیلم »چند کیلو خرما برای مراسم تدفین« شباهت و 

نزدیکی دارد.
کارگردانی که مانند کاراکترهای این فیلم اش، هم هست و 
بلد است شاهکار بسازد و هم به خوبی می  هم نیست. هم 
تواند درجا بزند و چند قدم به عقب بردارد. هم برای ذائقه 
برگزار کنندگان جشنواره های داخلی فیلم ساخته است و هم 
برای جشنواره هایی مثل »لوکارنو« و »کن«. هم فیلم های 
توقیفی دارد و هم فیلم هایی با بازی سوپراستار های سینما. 
به نوعی سالور آدم را یاد کاراکتر »صدری« فیلم می اندازد 
که سیگار می کشد و در عین حال ورزش می کند چون فکر 

سلامتی اش هم هست.
سالور سال هاست فیلم نساخته است و آخرین فعالیت حرفه ای 
او به تدوین فیلم »هایلایت« به کارگردانی »اصغر نعیمی« باز می 
گردد. به گفته خیلی از منتقدین، آخرین فیلم او یعنی تمشک، 
بدترین فیلم اوست. اما چه می شود کارگردان خوش قریحه ای که 
فیلم درجه یکی مثل چند کیلو خرما برای مراسم تدفین را ساخته 
است، تنها 8 سال پس از آن اینگونه پا روی ذوق و استعدادش می 
گذارد و آن را نادیده می گیرد و سراغ فیلمنامه ای مثل »تمشک« 
می رود؟ چه می شود کارگردانی که طی ۱۰ سال ۶ فیلم ساخته 
است به یک باره ۵ سال تمام دوربین اش را کنار می گذارد و به 

تدریس می پردازد؟
ظاهرا در سال های اخیر، سالور در فیلمسازی نیز به کاراکتر 
های بهترین فیلم اش گرایش پیدا کرده است. سقف آرزوهای 
بنزین سابقا شلوغ فیلم  بلند نیست و مانند پمپ  اش دیگر 
افتاده و راکد شده  از کار  که بخاطر تغییر مسیر جاده دیگر 
است، سالور هم با چرخش های متعدد ذائقه مخاطبان سینما، 
نتوانسته خودش را با شرایط وفق دهد و خواسته یا ناخواسته به 

کناره ای رانده شده است.
فیلم  اتفاقی  طور  به  تواند  نمی  هیچ کس  قطعا  همه،  این  با 
عالی بسازد و کسی که »چند کیلو خرما برای مراسم تدفین« 
هایش  در رگ  استعداد سینما  تردید  بی  کرده،  کارگردانی  را 
جریان دارد. فقط کافی است بار دیگر به سینمایش به جای هوای 

مخاطب، خون خود را تزریق کند.

یادداشت

»کار کردن در دمای چهل درجه زیر صفر در 
یک گردنه برف گیر که شش صبح دستت به 
بدنه دوربین می چسبه!« نقلی است از یک 
داشتنی.  دوست  استاد  یک  سینما؛  عاشق 
برای سامان سالور می نویسم که وارد چهل و 

سومین سال زندگی اش شده است. 
»یک« فیلم برای »تمام« عمر کافی است. 
این گزاره بعضا در مورد برخی از کارگردانان 
بزرگ تاریخ سینما به کار برده شده است. 
کوپولا«  فورد  »فرانسیس  اش  عینی  نمونه 
گانه  سه  از  اول  قسمت  که  ویژه  به  است؛ 
است  پتکی  همواره  »پدرخوانده«  شاهکار 
بر سر دیگر آثار متوسط الحالش؛ اما نسخه 
وطنی این دست از هنرمندان هم کم نیستند 

که بی شک بارزترین آن ها »سامان سالور« 
و  ام  آموخته  او  از  بسیار  که  کسی  است. 
تجارت تلخ و شیرینش از دنیای پرمخاطره 
و پرماجراجوی فیلمسازی را با تمام وجود در 

اختیار تمام شاگردانش گذاشته است. 
بار  زمانی که نخستین  از  از ۱۰ سال  بیش 
فیلم سینمایی »چند کیلو خرما برای مراسم 
تدفین« را به تماشا نشستم می گذرد. همان 
روزها و لحظات نابی که »سینما« به جانم افتاد 
و و بیش از هرچیزی برایم تجلی زندگی اصیل 
و ایده آل در دنیای پرهیاهو بود. همان زمانی 
که بال و پر امیدم از سینمای تک ژانر، کلیشه 
ای، ورشکسته و کم جان ایران برای همیشه 
پر کشیده بود؛ چه اتفاقی می افتد وقتی در 
برهوت و بیابانی از خلاقیت، تفکر و اندیشه به 
سر می بری و ناگهان به تماشای یک »فیلم« 
از این  می نشینی؟ تاکیدم بر روی »فیلم« 
از  آثار پس  را در  جهت است که »سینما« 
انقلاب - که به حق فیلم های ماندگار و بی 
نظیر بسیار زیادی را به خود دیده است - در 
هیچ فیلمی به معنای کمال و حقیقی اش به 
اندازه »چند کیلو خرما...« ندیده بودم. داستانی 

ساده، سر راست اما بکر و پر از نبوغ.
کسانی که مثل من او را از نزدیک می شناسند 
گویی«،  »رک  بر  اول  وهله  در  درنگ  بی 
»صاف و سادگی« و »کاربلدی« او بیش از هر 
خصوصیت دیگرش تاکید می کنند. سامان 
سالور، سینما را با تمام جان زندگی کرده است. 
هنرمندان  که  اش  قدیمی  رفقای  از  برخی 
درجه یکی هم بوده اند رفته اند )م.ن!!( و برخی 
دیگر مثل تورج اصلانی و مسعود سلامی که 
اولین کارهایشان را با او شروع کرده اند امروزه 
به یکی از بهترین مدیران فیلمبرداری ایران و 
آسیا تبدیل شده اند. برخی دیگر هم بودند که 
به قول خودش »امروزه دیگر با شاه هم فالوده 
نمی خورند!« و خیلی های دیگر... اما سامان 
سالور همانی است که بوده. بدون ذره ای تغییر. 
هنوز هم در فیلم هایش »قصه« می گوید و 

»سینماست« و این بزرگترین حسن اوست.
او ریشه محکمی است که طی ۱۵ سال فعالیت 
حرفه ای تنها شش فیلم بلند در کارنامه اش 
این  که  است  ممکن  حال  شود؛  می  دیده 
ریشه تنومند گاهی میوه خوبی هم ندهد. بی 
تعارف؛ اکثر فیلم های خوبش آثاری هستند 

که توقیف شده اند و یا با کج سلیقگی و تنگ 
نظری برخی مسئولان در بدترین زمان ممکن 
رنگ پرده را به خود دیده اند. »چند کیلو خرما 
برای مراسم تدفین« و »ترانه تنهایی تهران« به 
خوبی گواه این موضوع است. از او یاد گرفته ام 
که همیشه »راست« بگویم؛ چرا که در سینما 
همه چیز روشن و پیداست و مخاطب زیرک 
تر از همه ماست. سینمای او هم همین است. 
منهای یکی دو فیلم ضعیف که در کارنامه هر 
هنرمندی پیدا می شود و ماهیت آثار هنری 
ویژه  به  سینما  که  دارم  یاد  به  او  از  است. 
»کارگردانی« یکی از طاقت فرساترین و در 
عین حال لذت بخش ترین کارهای دنیا است. 
پنج سال از آخرین ساخته اش می گذرد و 
امیدوارم که به زودی پروژه جدیدش را کلید 
بزند. از او متشکرم و ایستاده به احترامش می 
ایستم و کلاه از سر بر می دارم. نه بخاطر اینکه 
شاگردش بوده ام؛ به این دلیل که تنها یک 
فیلمش برای یک عمر تحسین و تشویق کافی 
است. او سازنده یکی از معدود فیلم های 4 
ستاره سینمای پس از انقلاب است. زادروزت 

مبارک سالور »همیشه« استاد...

اولین بار نام »سامان سالور« را  در عنوان 
بندی مستند »آرامش با دیازپام ۱۰« دیدم. 
آن روزها هنوز پشت لبم سبز هم نشده بود و 
سالور را سالوَر )با فتحه اشتباهی( میدانستم. 
مصاحبه زیر دوش حمام  با آوازخوان نعره 
کش شهر که  آن روزها عاشقانه ترانه هایش را 

با او عربده میزدم برایم  خوش آمد.
را  مراسم تدفین«  خرما برای  »چند کیلو 

تلفظ  درست   را  کارگردانش  نام  دیدم  که 
ساخته  فیلمی   سالور  سامان  کردم.   می 
بود که  سینما بود و سینمای خودش بود. 
روشنفکرانه  بود که  ژست روشنفکرانه  نبود؛ 
که او ژست نمی داند. او شبیه خودش است 
با  همان ادبیات بی رودربایستی و لوطی وار 
که اگر روشنفکر است، در ذات است و نه  
به  روزگار  اجرا... حتی روزهایی که شاید  در 
هنرمند زخم  می زد و تیتر زدند که  سالور هم  
می خواد از این پس فیلم »تجاری« بسازد و 
ما گفتیم  چه حیف... باز هم خودش بود و 
ادا در نیاورده بود. از اولین نسل سینماگران 
جوان ایرانی بود که جوایز جهانی داشت و 
دوست  را  سینمایش  بود.  خودش  هنوز 
داشتم، خودش را بیشتر. روزهایی که شاگرد 
کارگاه فیلمسازی اش شده بودم و به من یاد 

میداد:»سینما  یعنی امروز دوربینت رو بردار  
و بساز...فردا خبری نیست...« همان طور  که 
و  رفت  به خیابان  و  برداشت  را  دوربینش 
»ترانه تنهایی تهران« را بی تشریفات ساخت 

و از همان خیابان تا »کن« رفت.
مرداد ماه و این همه میلاد هنرمندان رسم 
عجیبی است. سامان سالور هم مردادی است 
و برایش کمی نوشتم. دیروز برای شادباش 

خیلی  »تمشک«  از  گفتم  او  به  میلادش 
می گذرد. بین این انگیزه هایی که  به من  و 
شاگردان دیگرت می دهی گاهی هم دوباره 

فیلم بساز.
استاد عزیزم دوربینت را همین  امروز بردار 
و فیلم بساز و ما آمین خواهیم گفت... فردا 
روی پرده منتظرم در عنوان بندی فیلم نام 

سالور رو ببینم؛ بدون فتحه اشتباهی...

برای سالور »همیشه استاد«

»یک« فیلم برای
»تمام« عمر!

مهدی تیموری

ساکنین سرزمین سکوت 
۱۳82

چندن کیلو خرما
 برای مراسم تدفین

۱۳84

ترانه تنهایی تهران
۱۳87

آمین خواهیم گفت
۱۳8۹

سیزده پنجاه و نه
۱۳8۹

تمشک
۱۳۹2
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و  کارگردان  متولد سال ۱۳۵۵در شهربروجرد،  سالور  سامان 
فیلمنامه نویس ایرانی است. او فارغ التحصیل رشته کارگردانی 
سینما از دانشگاه سوره است. نخستین فیلم بلند او ساکنین 
برنده جایزه ویژه هیئت داوران جشنواره  سرزمین سکوت 
او با ساخته بعدی خود، چند  بین المللی فیلم صوفیه شد. 

کیلو خرما برای مراسم تدفین جایزه ویژه هیئت داوران جشنواره فیلم 
لوکارنو 2۰۰۶ و بالن طلایی بهترین فیلم جشنواره سه قاره 2۰۰۶ را 
برای ساخت این فیلم به دست آورد و همچنین چند جایزه دیگر نیز برای 
کارگردانی این فیلم به دست آورد و این فیلم مورد تحسین منتقدان قرار 

گرفت و آخرین ساخته اش »تمشک« در سال ۱۳۹2 است.
پرونده
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آگهی
پرونده کلاسه ۹7۰۹۹82۶۹۰8۰۰۱77 شعبه 2۵ شورای حل اختلاف کرج )8  سابق( 

- مجتمع شماره 2  )شهید ملک زاده( تصمیم نهایی شماره ۹7۰۹۹72۶۹۰8۰۰4۰۹
خواهان : آقای  علی رضا قره گوزلو فرزند غلامرضا به نشانی البرز - کرج گوهر دشت 

خ ۵ غربی س آبشار پ 4۵ واحد ۳ 
خوانده : خانم سعدا دیوسار به نشانی مجهول المکان             

خواسته ها : 
۱ . مطالبه خسارات دادرسی

2 . مطالبه وجه بابت .....
۳.مطالبه خسارت تاخیر تادیه

» رای قاضی شورا «
در خصوص دعوی آقای علی رضا قره گوزلو بطرفیت سعدا دیوسار دائر بر مطالبه مبلغ 
۱2۰/۰۰۰/۰۰۰  به عنوان قرض الحسنه ریال با توجه به محتویات پرونده و مندرجات 
آن و مدارک ابرازی خواهان از جمله پرینت بانکی و استعلام بعمل آمده از بانک سپه 
واینکه خوانده علیرغم ابلاغ قانونی وفق ماده 7۳ قانون آیین دادرسی مدنی در جلسه 
حضور ندارد و لایحه ای نیز ارسال ننموده است  . بنابراین قاضی شورا دعوی خواهان 
را ثابت تشخیص دانسته و به استناد مواد ۱۹8 و ۵۱۹ و۵22 از قانون آئین دادرسی 
مدنی خوانده را به پرداخت مبلغ ۱2۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت اصل خواسته و مبلغ  
۱/۶۰۰/۰۰۰ ریال بابت هزینه دادرسی و پرداخت خسارت تاخیر تادیه از تاریخ تقدیم 
دادخواست مورخه ۹7/۳/۶ لغایت اجرای حکم طبق شاخص اعلامی از بانک مرکزی 
در حق خواهان صادر و اعلام میگردد رای صادره غیابی است و بیست روز پس از ابلاغ  
قابل واخواهی در همین شعبه می باشد و پس از آن ظرف همین مدت قابل تجدید 

نظر خواهی در محاکم عمومی حقوقی کرج می باشد . / خ 
 97/12888/ف

محمد حسین سرمدی 
قاضی شعبه 25 شورای حل اختلاف کرج                                                   

ابلاغیه
آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه ۹7۰۱۰422 وفق ماده ۱8 آیین نامه اجرا

محمود اسماعیل لو ساکن کرج کیلومتر ۵ جاده مخصوص خیابان چوگان مجتمع 
ارج شرکت شیمی نصر

بدینوسیله به محمود اسماعیل لو بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر گزارش مأمور 
ابلاغ آدرس فوق شناخته نگردیده ابلاغ می گردد که برابر چک شماره 4۹24۶۹ مورخ 
۱۳۹۶/۰7/۰2 بانک ایران زمین بین شما و محسن ارجمند به مبلغ 4/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال بدهکار میباشید که بر اثر عدم پرداخت وجه بستانکار درخواست  صدور اجرائیه 
نموده پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و به کلاسه فوق در این اجراء مطرح می 
باشد لذا ماده ۱8 آئین نامه اجرا به شما ابلاغ میگردد پس از ده روز از تاریخ انتشار 
این آگهی اجرائیه ابلاغ شده محسوب و فقط یک نوبت در روزنامه کثیر الانتشار درج 
ومنتشر میگردد ظرف مدت ده روز نسیت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر 
اینصورت پس از گذشت مدت مذکور نیم عشر دولتی تعلق میگیرد و بدون انتشار 

آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد.
97/12881/ف

 معاون اداره اجرای ثبت کرج ـ قاسمی

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای / خانم علی اکبر دهستانی فرزند یداله

خواهان ولی افشار دادخواستی به طرفیت خوانده علی اکبر دهستانی به خواسته ابطال سند پلاک ثبتی ۱4۶/۱77۰۹ به متراژ ۹۶/7 از قطعه شماره ۱2۵ تقسیم نامه ۳۵۰۹۹ دفتر ۵2 
اسناد رسمی نامه شماره ۳/۱۰888۹ مورخ 2۳ آبان ۹۶ مقوم به 4/۶8۰/۰۰۰ ریال ارزش منطقه ای و الزام به تنظیم سند رسمی پلاک ثبتی ۱4۶/۱77۰۹ به ارزش منطقه ای 4/۶8۰/۰۰۰  
ریال و تسلیم مبیع مقوم به ۱/۰۰۰/۰۰۰ ریال و مطالبه خسارات دادرسی مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه ۹۶۰۹۹82۶۱۱۶۰۰8۶۶ شعبه ۱۶ دادگاه عمومی حقوقی 
کرج ثبت و وقت رسیدگی مورخ ۱۳۹7/۰8/۰۶ ساعت ۱۱:۳۰ تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده 7۳ قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و 
درخواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیر الانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود 
، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در دادگاه حاضر گردد. ضمنا مجددا اعلام می گردد هر دو پرونده 960911 و 960985 با یکدیگر لف 

گردیده است وهر دو با هم رسیدگی توامان می گردد.     97/12926/ف 
 منشی دادگاه حقوقی شعبه شانزده دادگاه عمومی ) حقوقی( دادگستری شهرستان کرج - فاطمه  صابری
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ابلاغیه
در پرونده کلاسه ۹7۰۹۹82۶۵۵۵۰۰۱48 و بایگانی ۹7۰۱۶۵ این شعبه آقای دکتر 
الشن زاخاروف به اتهام ایراد صدمه بدنی غیر عمدی و اشتغال به امور پزشکی بدون 
پروانه رسمی تحت تعقیب قرار گرفته است. با عنایت به مجهول المکان بودن متهم 
و در اجرای مقررات  ماده ۱74 قانون آئین دادرسی دادگاههای عمومی و انقلاب در 
امور کیفری به نامبرده ابلاغ می گردد تا ظرف مهلت ۳۰ روز از انتشار این آگهی جهت 
دفاع از اتهام انتسابی با قید نتیجه عدم حضور جلب خواهد بود در این شعبه حاضر 
گردد . بدیهی است در صورت عدم حضور، مطابق مقررات رسیدگی غیابی بعمل 

خواهد آمد.  97/12882/ف
بازپرس شعبه 25 بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه 2 فجر کرج 

- سید امیر حسین هدایی   

آگهی
پرونده کلاسه ۹7۰۹۹82۶۹۰8۰۰۱7۶ شعبه 2۵ شورای حل اختلاف کرج )8 سابق( 
- مجتمع شماره 2 )شهید ملک زاده ( تصمیم نهایی شماره ۹7۰۹۹72۶۹۰8۰۰۳۹۵ 
 خواهان : آقای  علی رضا قره گوزلو فرزند غلامرضا به نشانی البرز - کرج گوهر دشت 

خ ۵ غربی س آبشار پ 4۵ واحد ۳ 
خوانده : خانم سعدا دیو سار به نشانی مجهول المکان

 خواسته ها :
 ۱ . مطالبه خسارات دادرسی 

 2 . مطالبه وجه بابت ..... 
۳ . مطالبه خسارت تاخیر تادیه

» رای قاضی شورا «
درمورد دعوی آقای علی رضا قره گوزلو بطرفیت سعدا دیوسار دائر بر مطالبه مبلغ 
۱۳۵/۰۰۰/۰۰۰ ریال با توجه به محتویات پرونده و مندرجات آن و مدارک ابرازی خواهان 
از جمله پرینت بانکی و استعلام بعمل آمده از بانک سپه و اینکه خوانده علیرغم ابلاغ 
قانونی  در جلسه حضور ندارد و لایحه ای نیز ارسال ننموده است. بنابراین شورا دعوی 
خواهان را ثابت تشخیص دانسته و به استناد مواد ۱۹8 و ۵۱۹ و۵22 از قانون آئین 
دادرسی مدنی خوانده را به پرداخت مبلغ ۱۳۵/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت اصل خواسته به 
انضمام هزینه های دادرسی و  ۱/8۱۰/۰۰۰ ریال و خسارت تاخیر تادیه از تاریخ تقدیم 
دادخواست تاریخ  ۹7/۳/۶ لغایت اجرای حکم  رای صادره غیابی  و  ظرف بیست روز  قابل 
واخواهی در همین شعبه می باشد و سپس  پس از بیست روز  قابل تجدید نظر خواهی 

در محاکم عمومی حقوقی کرج می باشد . / خ 
97/12889/ف  

محمد حسین سرمدی 
قاضی شعبه 25 شورای حل اختلاف کرج   

آگهی
اختلاف  حل  شورای   ۳۰ شعبه    ۹7۰۹۹82۶78۹۰۰۱۳۳ کلاسه  پرونده 
نهایی شماره  زاده( تصمیم  کرج )۵2 سابق( ـ  مجتمع شماره 2 )شهید ملک 

۹7۰۹۹72۶78۹۰۰۳4۱
خواهان : آقای سید سجاد آیتی فرزند سید ابوالقاسم به نشانی استان البرز ـ شهرستان 
کرج ـ  شهر کرج ـ گوهر دشت خیابان اصلی خیابان 4 غربی ساختمان نیکا پلاک 

4۶ واحد 8 
المکان                                                                       مجهول  نشانی  به  حسین  فرزند  بادی  ولدی  حمیدرضا  آقای  خوانده: 

خواسته ها : 
۱ . مطالبه وجه چک

2 . مطالبه خسارات دادرسی
۳ . مطالبه خسارت تاخیر تادیه

» رای قاضی شورا «
 درمورد دعوی آقای سید سجاد آیتی  بطرفیت  خوانده آقای حمیدرضا ولدی آبادی 
به شرح دادخواست تقدیمی به خواسته مطالبه مبلغ ۶۵/۰۰۰/۰۰۰ ریال و خسارت 
تاخیر تادیه از تاریخ ۹۵/4/2 لغایت زمان اجرای حکم بابت یک فقره چک به شماره 
۰۱۰77۰2 مورخه ۹۵/4/2 و با احتساب هزینه دادرسی به مبلغ ۹4۰/۰۰۰ ریال با 
توجه به محتویات و مندرجات پرونده، مدارک ابرازی خواهان از جمله کپی مصدق 
چک مستند دعوی و اینکه خوانده علیرغم ابلاغ وفق ماده نشر آگهی ق . آ . د . م در 
جلسه دادرسی حاضر نشده و ایراد و دفاعی به عمل نیاورده است با وجود چک در 
ید خواهان دلالت بر اشتغال ذمه اش دارد بنابراین قاضی شورا دعوی خواهان را ثابت 
تشخیص داده و به استناد مواد ۱۹8 ، ۵۱۹ قانون آیین دادرسی مدنی و مواد ۳۱۰ ، 
۳۱۳ قانون تجارت و تبصره الحاقی ماده 2 قانون اصلاحی قانون صدور چک خوانده 
را به  پرداخت مبلغ مذکور به عنوان اصل خواسته و پرداخت مبلغ ۹4۰/۰۰۰ ریال 
هزینه دادرسی و پرداخت خسارت تاخیر در تادیه از تاریخ سر رسید ۹۵/4/2 لغایت 
اجرای حکم که از سوی اجرای احکام محاسبه خواهد شد در حق خواهان محکوم می 
نماید رای صادره غیابی است و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در همین 
شعبه و سپس ظرف مهلت بیست روز پس از آن قابل اعتراض در محاکم عمومی 

حقوقی کرج می باشد . / خ
97/12887/ف

علی رحمتی ترکاشوند 
 قاضی شعبه 30 شورای حل اختلاف کرج   

بین  بانوان در فرودگاه  پارکینگ اختصاصی ویژه 
المللی شارجه افتتاح شد.

بانوان می توانند برای پارک خودروی خود از این 
پارکینگ به صورت اختصاصی و به مدت زمان کوتاه 

و بلند مدت استفاده نمایند.
این پارکینگ با رنگ صورتی خط کشی شده و در 
پارکینگ ها توسط  این  پارک خودرو در  صورت 

آقایان جریمه خواهند شد.

پارکینگ اختصاصی ویژه بانوان در فرودگاه شارجه

نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج مطرح کرد:

»رسیدن به درآمد پایدار« و »کنترل 
هزینه« وظیفه اصلی شورای شهر 

نایب رئیس شورای اسلامی شهر بابیان اینکه ضرورت های عقلی 
ایجاب می کند که به دنبال ایجاد منابع پایدار درآمدی باشیم، 
»رسیدن به درآمد پایدار« و »کنترل هزینه« را اصلی ترین وظیفه 

مجموعه مدیریت شهری در شرایط بحرانی دانست.
به گزارش دنیای هوادار؛ منصور وحیدی در نطق پیش از دستور 
خود در هشتادمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج 
با بیان اینکه ضرورت های عقلی ایجاب می کند به دنبال ایجاد 
منابع پایدار درآمدی، چابک سازی اداری، برون سپاری و کاهش 
و مدیریت هزینه های جاری باشیم، »رسیدن به درآمد پایدار« و 
»کنترل هزینه« را اصلی ترین وظیفه مجموعه مدیریت شهری 
در شرایط بحرانی دانست و افزود: برای تحقق این اهداف ابتدا 
در  پایدار  درآمد  به  رسیدن  برای  راهکارهایی  دنبال  به  باید 

شهرداری بود.
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اینکه توجه به 
حاشیه ها عایدی جز عقب ماندگی به همراه ندارد، گفت: امروز 
اولویت اصلی شهر تکمیل پروژه های عمرانی و خدماتی، ارتقای 

سرانه ها و جذب نقدینگی است. 
منصور وحیدی با تأکید بر اینکه مبنای اقدامات باید عقل و منطق 
باشد، اظهار داشت: نباید با فرافکنی و پرداختن به موضوعات 
کم اهمیت از اصلِ موضوع که خدمت به مردم است، دور شد. 
انتظارِ ما از مدیران ارشد شهری به عنوان نمایندگان مردم پرداختن 
به کارهای مهم و رسیدگی به اموراتِ شهری است، اما گاه مشاهده 
می شود که برخی از مدیران مجموعه مدیریت شهری به جای 
تلاش برای رفع مشکلات شهر و شهروندان بیشتر وقت خود را 
صرف کارهایی مثل دیدن و همراهی اعضای شورای شهر می کنند 

که این موضوع به چالش جدی شهرداری تبدیل شده است.
وحیدی با اشاره به اینکه در مجموعه مدیریت شهری به دنبال کار 
صادقانه هستیم، گفت: هشت ماه قبل یکی از پیمانکاران مدیریت 
شهری به دلیل عدم صلاحیت فسخ قرارداد شد اما متأسفانه با 
خبر شدیم این پیمانکار با یک نامِ خانوادگی دیگر مجدداً مشغول 
به فعالیت شده است، امیدوارم بتوانیم در شورای پنجم جلوی 

فربه شدن پیمانکاران سودجو را بگیریم. 
وی همچنین به قرارداد پیمانکاری با سازمان پسماند در خصوص 
برخی اقدامات این سازمان اشاره کرد و ادامه داد: قرارداد ۹ میلیارد 
تومانی با 4  و نیم میلیارد به نتیجه رسیده است ولی هنوز اجازه 

کار برای این پیمانکار صادر نشده است.
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج در بخش دیگر صحبت های 
خود با اشاره به اینکه دو هزار میلیارد پروژه شهرداری کرج روی 
زمین مانده است، عنوان کرد: مجموعه مدیریت شهری باید به 

دنبال برون رفت از شرایط موجود باشد.

خبر

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری شورای شهر 
کرج مطرح کرد

در هر منطقه باید یک محله نمونه 
ایجاد شود

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و تأمین منابع مالی شورای شهر 
کرج ضمن اشاره به عدم اجرایی شدن طرحها و لوایح احیای بافت 
فرسوده »اسلام آباد« گفت: این منطقه ظرفیتِ بسیار بالایی برای 
تبدیل شدن به یکی از مهم ترین مراکز گردشگری، تفریحی و 

تجاری دارد که مغفول مانده است.
به گزارش دنیای هوادار؛ احد رسولی در نطق پیش از دستور خود 
در هشتادمین جلسه شورای شهر با بیان اینکه طی سال های 
گذشته طرح ها و لوایحی برای احیای بافتِ فرسوده اسلام آباد به 
تصویب رسیده است که متاسفانه به دلایلِ گوناگون مانندِ کمبود 
بودجه یا عدم انطباقِ مطالعاتِ طرح با وضعِ موجود به سرانجام 
نرسیده است، گفت: این منطقه مظلوم واقع شده است، در صورتی 
که اسلام آباد هم از نظر مساحت و هم از نظر موقعیتِ قرارگیری، 
ظرفیتِ بسیار بالایی برای تبدیل شدن به یکی از مهم ترین مراکز 

گردشگری، تفریحی و تجاری دارد. 
رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و تأمین منابع مالی شورای شهر 
کرج ضمن تشریح نتایج ارزیابی کارشناسی عملکرد منطقه یک 
شهرداری کرج اظهار داشت: طرحِ »رینگ تپه مرادآب« یکی 
از طرح های مورد توجه  است که امسال به همتِ کمیسیون 
به  ملزم  شهرداری  کرج،  شهر  اسلامی  شورای  سرمایه گذاری 
بسته های  وقت  اسرعِ  در  بتوان  تا  شد  مطالعات  این  پیگیریِ 

سرمایه گذاری را در اختیارِ علاقه مندان قرار داد.
آغاز  سال ۹۶  از  که  را  طرح  این  شدن  اجرایی  از  هدف  وی 
شده است، آماده سازی زمین و ایجادِ دسترسی به محدوده های 
بالادست و پایین دست عنوان کرد تا بتوان زمین را جهتِ جانماییِ 
کاربری های تجاری، تفریحی و خدماتی در اختیارِ سرمایه گذاران 

قرار داد.
رسولی با اشاره به اینکه باید در هر منطقه درک صحیح و مناسبی 
از استانداردهای مربوط به یک محله وجود داشته باشد، اضافه 
کرد: در هر منطقه باید یک کوچه، خیابان و محله منطبق با 
استانداردهای تعیین شده داشته باشیم تا این مفاهیم برای همه 
مشخص شده و جا بیفتد که باید با بهره گیری از این نمونه ها، 

منطقه را به اهداف و استانداردها نزدیک کنیم.
رئیس کمیسیون سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر کرج در 
شایسته  آشنایی  ضرورت  بر  خود  گفته های  از  دیگری  بخش 
مدیران مناطق و شهرداران با مفهومِ محله تأکید کرد و این آگاهی 
را عامل مؤثری در موفقیت مدیران ارزیابی کرد. وی افزود: اگر 
فردی در جایگاه مدیریت یک منطقه با مفهوم و کارکردهای محله 
آشنایی نداشته باشد، نمی تواند آثار مثبت و مؤثری از خود به جای 

بگذارد.

خبر

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران از حذف 
به  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان  ترافیک  طرح 

درخواست خودشان خبر داد.
محسن  ایرنا  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
پورسیدآقایی روز یکشنبه در جمع خبرنگاران گفت: 
هیچ نماینده مجلس یا ژن خوبی طرح ترافیک دریافت 
نکرده و اسامی نمایندگان مجلس که از طرف مدیران 
مسئول رسانه ها معرفی شده بود به درخواست خودشان 

حذف شد.
نمایندگان  فرزندان  به  طرح  ارائه  خصوص  در  وی 
مجلس نیز تصریح کرد: همه این افراد از رسانه ها نامه 
دریافت  اسامی  انتشار  از  پس  و  داشتند  خبرنگاری 
کنندگان طرح ترافیک خبرنگاری به همه اسامی منتشر 
شده در رسانه ها، شبکه های اجتماعی و حتی شایعه ها و 

گزارش های غیررسمی رسیدگی شد.
طرح  و 24۰  هزار  دو  مجموع  از  افزود:  پورسیدآقایی 
ترافیک حدود ۱۰۰ نام در گزارش های غیررسمی انتشار 
یافت که در نهایت با بررسی های صورت گرفته مشخص 
شد 24 نفر خبرنگار نبودند. وی با بیان اینکه طرح این 
افراد باطل شد گفت: این افراد خبرنگار نبودند اما در 

بخش های مختلف رسانه ها فعالیت می کردند.
وی در خصوص چرایی منتشر نکردن نام رسانه ها نیز 
اظهار داشت: این کار شدنی نبود زیرا به محض اعلام 
سهمیه های  تعداد  خصوص  در  مقایسه  رسانه ها  نام 

اختصاص یافته صورت می گرفت.
ششم تیرماه امسال اسامی خبرنگارانی که طرح ترافیک 
گرفته بودند در سامانه شفافیت شهرداری منتشر شد 
که بازتاب های وسیعی پیدا کرد زیرا اعلام شد برخی 
نمایندگان مجلس و نیز فرزندان این نمایندگان نیز با 

عنوان خبرنگاری طرح ترافیک گرفته اند.
پورسیدآقایی همچنین در واکنش به موضوع پاسخ به 
تذکر محمد علیخانی عضو شورای اسلامی شهر تهران 
و حواشی مربوط به آن گفت: رابطه ام با اکثریت قریب 
به اتفاق اعضای شورای شهر بسیار خوب است، تذکرها 
و سؤال های آن ها را به صورت مکتوب پاسخ می دهم اما 
موضوع مطرح شده از سوی علیخانی تذکر و سؤال نبود. 
وی افزود: اینکه کسی در قالب تذکر حکم قطعی صادر 
کند درست نیست و به دلیل آنچه غیر از این موضوع در 
افکار عمومی مطرح شد مجبور به پاسخ در افکار عمومی 

شدم اما این روند دائمی نیست.

شهر  شورای  عضو  علیخانی  جاری  مردادماه  اوایل 
خطاب به محسن پورسیدآقایی مبنی بر آنچه قرارداد 
ایسنا  سنجی  افکار  مرکز  با  تومانی  میلیون  یک صد 
در مورد طرح ترافیک خواند تذکر داد و گفت: برای 
گزارش 2۰ صفحه ای، قراردادی بدون طی تشریفات 
در  شهرداری  معاملات  آیین نامه  برخلاف  و  قانونی 
معاونت حمل ونقل و ترافیک به مبلغ یک میلیارد ریال 

منعقدشده است.
پس ازآن پورسیدآقایی به این سخنان واکنش نشان داد 
و در نامه ای که در اختیار رسانه ها قرار گرفت این مطالب 
را کذب خواند که اعضای شورای اسلامی شهر نسبت 
به این واکنش این مقام شهرداری اعتراض کردند و به 

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری تذکر دادند.

طرح ترافیک نمایندگان مجلس 
حذف شد

ترافیک شهرداری منطقه22،  و  نقل  و  معاون حمل 
با اعلام این خبر گفت: در راستای هوشمندسازی و 
بهبود عملکرد تجهیزات کنترل ترافیکی، برای اولین 
بار در سطح مناطق22 گانه با همکاری شرکت کنترل 
ترافیک، چراغ راهنمایی به سیستم برق اضطراری مجهز 

می شوند.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از  ایسنا، مریم نخعی پور 
در این باره  افزود: بر اساس برنامه ریزی انجام شده، برای 
اولین بار در سطح مناطق 22 گانه با همکاری شرکت 
کنترل ترافیک تهران ، تقاطع خیابان گلها با خیابان 
امیرکبیر که یکی از تقاطع های مهم و اصلی منطقه 

می باشد پس از هماهنگی با پلیس راهور به سیستم 
برق اضطراری مجهز شد که همزمان با قطعی برق سطح 
شهر به صورت اتوماتیک چراغ مذکور به سیستم برق 
اضطراری وصل و از خاموشی چراغ جلوگیری بعمل می 

آید.
وی در ادامه یادآور شد: در این روش از باطری مناسب و 
کافی در یک محفظه کابین دار در ارتفاع ۳ الی ۳.۵ متر 
از سطح زمین و برروی یکی از پایه های چراغ استفاده 
شده است که پس از طی دوره آزمایشی، این طرح در 
تقاطع های دیگر سطح شهر تهران پیاده سازی می شود.

نخعی پور افزود : نصب سیستم برق اضطراری یک اقدام 

ماندگار و استاندار است چرا که تقاطع ها و چراغ های 
راهنمایی جزو نقاط بحرانی در مدیریت ترافیکی هستند 
که باید همیشه روشن باشند و ایمنی و تردد بوجود آورند 

تا شاهد تصادفات نباشیم.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری منطقه22، درباره 
زمان بروز خاموشی با توجه به اعلام رسمی خاموشی 
ها و عدم حضور نیروی پلیس افزود: از آنجایی که این 
تقاطع از تقاطع های بسیار مهم منطقه22 است و با قطعی 
برق اختلال گسترده ای در سطح معابر بوجود می آید، 
امیدواریم با این اقدام، شاهد بهبود در عملکرد تقاطع را 

شاهد باشیم.

تجهیز اولین تقاطع سطح شهرتهران به سیستم برق اضطراری

شهری

رئیس شورای شهر کرج از یک 
نامه محرمانه پرده برداشت

»پایان نامه ای«
پر از ماجرا!

پنجم  شهر  شورای  یک سالگی  آستانه  در 
وضعیت روند انتخاب شهردار دوباره با چالش 
جدیدی مواجه شد، چالشی که برخی آن را 

دسیسه و برخی آن را تخلف می دانند.
در  نبیونی  محمد  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
هشتادمین  در  خود  دستور  از  پیش  نطق 
جلسه شورای شهر ضمن تأیید بررسی سوابق 
تحصیلی »محمدرضا احمدی نژاد« سرپرست 
شهرداری کرج در سطح استانی و ملی اظهار 
داشت: به دلیل شبهه و ابهام ایجاد شده در 
نامه محرمانه غیرقابل  مدارک تحصیلی وی 
انتشاری از دستگاه مربوطه دریافت شده که 
سند مذکور با قید حفظ امانت داری به اعضای 
شورای شهر ابلاغ شد تا مورد بررسی قرار گیرد. 
طبق گفته وی در همان روز معرفی شهردار از 
سوی شورای شهر کرج، مقدمات ارائه مدارک 
وی به وزارت کشور فراهم و ششم مردادماه 
این مدارک به وزارتخانه ارسال شد. اما پس 
از اینکه از سوی مرکز پژوهش های شورای 
شهر این شائبه مطرح شد که پایان نامه آقای 
احمدی نژاد کپی یک طرح تحقیقاتی است 
که به سفارش شورای شهر و شهرداری کرج 

توسط دانشگاه خوارزمی انجام شده و به امانت 
در اختیار شهرداری قرار داشته است، مقدمات 
پیگیری آن به طور محرمانه طی جلسه ای 

فراهم شد.
وی افزود: در جلسه ای که با هدف رفع ابهام 
با مقام مسئول مربوطه این نهاد )دانشگاه آزاد 
شده  اتخاذ  تدابیر  طبق  داشتیم،  اسلامی( 
در  هم  بعد  و  استانی  مقام  در  موضوع  این 

کمیسیون ملی و کشوری بررسی شد. 
رئیس شورای شهر کرج خاطرنشان کرد: طرح 
تحقیقاتی مذکور به سفارش شهرداری کرج 
دانشگاه  به  این کلانشهر  اسلامی  و شورای 
خوارزمی سفارش داده شده و توسط پنج نفر 
از اعضای هیئت علمی و کارشناسان دانشگاه 
و  شورا  اختیار  در  نتیجه  و  انجام  خوارزمی 
هم  آن  انجام  بابت  و  گرفته  قرار  شهرداری 
مبلغ 72 میلیون تومان به دانشگاه خوارزمی 
پرداخت شده و آقای احمدی نژاد هیچ نقشی 
در انجام و فرآیند تحقیق این پروژه نداشته 
است. این طرح تحقیقاتی خرداد ماه امسال به 

پایان رسیده است.
این مسئول شهری تصریح کرد: بررسی ها در 

این خصوص به درخواست مرکز پژوهش های 
شورای اسلامی شهر کرج و توسط کمیته ها 
و کارگروه های ملی دانشگاه مربوطه صورت 
دریافت  نیز  محرمانه ای  مکاتبات  و  گرفته 
شده که همراه با سایر مستندات در اختیار 
نمایندگان مردم قرار می گیرد. البته بنده بنای 
افشای محتوای نامه را ندارم اما در هر روی 
جامعه و افکار عمومی در جریان آن قرارگرفته 

و نمی توان بی تفاوت از کنار آن عبور کرد.
وی با بیان اینکه همه مستندات و نامه کتبی 
دبیرخانه  به  پژوهش ها  مرکز  سوی  از  که 
اختیار  در  است،  شده  ارسال  شهر  شورای 
اعضای شورای شهر قرار گرفته است، گفت: 
عهده  به  مورد  این  در  لازم  تصمیم گیری 

شورای شهر است. 

شورای شهر چابک می شود
رئیس شورای اسلامی شهر کرج در ادامه به 
انباشت و تراکم نیروها در این نهاد خدمت 
رسان اشاره کرد و گفت: با عنایت به تقاضای 
سازمان بازرسی مبنی بر چابک سازی اداری، 
بخش های  در  شاغل  نیروهای  از  تعدادی 

شهرداری  به  شهر  اسلامی  شورای  مختلف 
جهت  به  این  که  می شود  داده  بازگشت 

تشکیک در کارآمدی نیروهای اداری نیست.

نام گذاری روزی به نام کرج
اخیر  اظهار کرد: در نشست  نبیونی  محمد 
مراکز  و  کلان شهرها  اسلامی  شوراهای 
استان های کشور که به میزبانی ارومیه برگزار 
شد، مقرر شد تا هر یک از شهرهای بزرگ 
با  متناسب  را  سال  روزهای  از  یکی  کشور 
مباحث فرهنگی و اجتماعی همان منطقه به 
نام خودشان انتخاب و ثبت کنند که شرط 

اولیه آن تصویب شورای اسلامی شهر است.
وی افزود: در همین راستا از اعضای محترم، 
و کرج دوستان  اصحاب رسانه، کارشناسان 
پیشنهادات  که  می شود  خواهش  و  تقاضا 
به  را  کرج  روزِ  انتخاب  خصوص  در  خود 
کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر کرج 
منعکس کنند تا پس از انجام جمع بندی های 
لازم بتوانیم تا زمان برگزاری اجلاس بعدی 
کلان شهرها پیشنهاد لازم را با ادله کارشناسی 

ارائه کنیم.



پایگاه خبری تحلیلی

@ Rastakhiznews

www.rastakhiznews.ir

n   تحریریه: مهرداد فرشیدی - جمشید حمیدی - تیلدا حسینی
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند

n  چاپ و لیتوگرافی: گلها
n  تیراژ: 7۰۰۰ نسخه    n توزیع:  نشرگستر

n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه ۹، واحد ۹2
n تلفن: ۳22۱۹848 - ۳22۱۹۱2۳          دورنگار: ۳24۰۰۳۳۵

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده                    n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری                    n سردبیر: توحید وانشانی                    n دبیر تحریریه: مهدی تیموری

مدیرکل امور اجتماعی البرز:

روند مهاجرت به البرز سابقه ای 
300 ساله دارد

و  اجتماعی  امور  مدیرکل 
بیان  با  البرز  استان  فرهنگی 
مردمی  البرز  مردم  اینکه 
مشارکت جو هستند، افزود: ما 
باید به همه خرده فرهنگ ها 
دیده  فرصت  البرز  استان  در 
نشان  را  تا خود  شدن دهیم 
سه  حدود  استان  این  دهند. 
میلیون نفر جمعیت دارد که 
این  مشارکت  برای  فضا  باید 

جمعیت فراهم شود.
عیسی قبادی گفت: استان البرز پله های مدنیت را به سرعت 
به ۵۰ هزار  منطقه  این  در  زمانی جمعیت  است.  طی کرده 
از حدود ۳۰۰ سال پیش و در زمان قاجار  اما  نفر می رسید 
روند مهاجرت به البرز آغاز و در طول این مدت تمامی خرده 

فرهنگ های کشور در این سرزمین ساکن شده است.
قبادی با بیان اینکه وقتی تنوع در جایی زیاد شود فرهنگ غالبی 
نیز قادر به شکل گیری نیست، افزود: کرج نیز چنین وضعیتی 
افرادی که از جاهای مختلف در این سرزمین ساکن  دارد و 

شده اند هویت های خود را نیز به همراه آورده اند.
وی با اشاره به اینکه چنین وضعیتی شرایطی خاص در البرز به 
وجود آورده است، گفت: اگرچه هر خرده فرهنگ تمایل به جا 
انداختن خود را دارد اما اگر به سمتی برویم که به همه این خرده 
فرهنگ ها توجه کنیم و سعی کنیم به آنها امکان رشد بدهیم 
می توانیم مدعی شویم که از همه ظرفیت های استان استفاده 

کرده ایم.
مدیرکل امور اجتماعی و فرهنگی استان البرز با بیان اینکه در 
ایران میان هیچ خرده فرهنگی با خرده فرهنگ دیگر تضادی 
وجود ندارد گفت: در البرز نیز به عنوان سرزمینی که اکثر این 
خرده فرهنگ ها را در خود جای داده است چنین شرایطی وجود 
دارد و تضادی میان آنها نیست. بنابراین تلاش سیاستگذاران 
فرهنگی باید به سمتی پیش رود که همه اینها را در یک مسیر 

قرار دهد.
این مسئول یکی از مهمترین لوازم تحقق این امر را فراهم کردن 
زمینه مشارکت برای همه دانست و گفت: زمانی که مشارکت 
محقق  نیز  شده  گرفته  نظر  در  اهداف  باشد  نداشته  وجود 
نمی شود. بنابراین مردم را باید به سمتی سوق دهیم که خودشان 

احساس کنند در مسائل نقش دارند.
وی ادامه داد: اگر هر کس نقش خود را در جامعه بپذیرد آن 
در  ما  کرد.  واحد حرکت خواهد  مسیر  یک  در  جامعه  وقت 

کلانشهرهایی چون کرج به این موضوعات نیاز داریم.
وی در بخش دیگری از صحبت های خود به یکی از مسائل مهم 
استان یعنی حاشیه نشینی اشاره و اعلام کرد: دسترسی آسان به 
پایتخت، راه های مواصلاتی، جذابیت های اقتصادی و رشد سریع 
استان باعث شده تا امروز جمعیتی بین 7۰۰ تا 8۰۰ هزار نفر 

حاشیه نشین در استان داشته باشیم.

از ابتدای سال جاری تاکنون

۲۷8 کیلو انواع مواد مخدر در 
فردیس کشف شد

فرمانده انتظامی فردیس از کشف 278 کیلو انواع مواد مخدر 
در این شهرستان از ابتدای سال جاری تاکنون خبر داد و 

گفت: در این رابطه ۱۳ قاچاقچی دستگیر شدند.
به نقل خبرگزاری مهر؛ سرهنگ  به گزارش دنیای هودار؛ 
بیژن جنتی عصر شنبه در نشست خبری با اصحاب رسانه، 
از کشف 2۰ میلیارد و ۶2۰ میلیون ریال کالای قاچاق از 
ابتدای سال جاری تاکنون در فردیس خبر داد و اظهار کرد: 
با توجه به بیانات رهبر معظم انقلاب رویکرد نیروی انتظامی 
مقابله با قاچاق کالا و ارز است و در این راستا از هیچ تلاشی 

فروگذار نیست.
از  یکی  در  بوتان  پکیج  عدد  احتکار 4۰۶  از  ادامه  در  وی 
یک  حدود  همچنین  افزود:  و  داد  خبر  فردیس  انبارهای 
میلیارد و ۱۵ میلیون تومان نیز کالای ایرانی احتکار شده در 

این شهرستان کشف شده است.
سرهنگ جنتی از کشف 47 میلیون تومان کالاهای خارجی 
نظیر البسه، کیف، کشف و غیره در شهرستان فردیس خبر 
داد و تصریح کرد: این کالاها از چند انبار در فردیس کشف 

شده و سپس تحویل مراجع قانونی شده است.
فردیس  در  متجاهر  معتاد   ۳28 و  هزار  دستگیری  از  وی 
خبر داد و خاطرنشان کرد: این افراد در اجرای چند طرح 
مختلف از ابتدای سال جاری تا کنون جمع آوری شده اند. 
این معتادان در معابر فردیس برای شهروندان ایجاد مزاحمت 
می کردند به همین منظور دستگیر و تحویل مراجع قضایی 

شدند.
سرهنگ جنتی با بیان اینکه ۱۳ نفر قاچاقچی مواد مخدر 
از ابتدای سال جاری تاکنون در فردیس دستگیر شده اند، 
خاطرنشان کرد: در حوزه دستگیری مجرمان از ۱84 درصد 

نسبت به سال گذشته افزایش داشته ایم.
وی در بخش دیگری از کشف 278 کیلو و ۶۰۵ گرم انواع 
شهرستان  در  کنون  تا  جاری  سال  ابتدای  از  مخدر  مواد 
و ۶2۰  کیلو  میان 2۵۳  این  از  افزود:  و  داد  خبر  فردیس 
تریاک، ۳ کیلو و ۱4 گرم هروئین و ۱۹ کیلو و 4۵  گرم 
گرم حشیش و 2 کیلو و ۹2۵ گرم شیشه بوده است و در 
حوزه کشفیات مواد مخدر نسبت به سال گذشته 2۵ درصد 

افزایش کشفیات داشته ایم.

خبرخبر

معاون آموزشی جهاد دانشگاهی البرز گفت: 
برگزاری دوره های تخصصی هنر مانند طراحی 
و  داخلی  دکوراسیون  عکاسی،  لباس،  و  مد 
ساخت زیورآلات ازجمله دوره هایی است که 

درصد بالایی از اشتغال زایی را به همراه دارد.
ایسنا؛  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
منیره سهرابی گفت: معاونت آموزشی جهاد 
دانشگاهی واحد استان البرز با دارا بودن شش 
استان،  سطح  در  کوتاه مدت  آموزش  مرکز 
نیازهای  و  توسعه  ششم  برنامه  راستای  در 
منطقه ای البرز در سال گذشته 42 هزار نفر 
را تحت پوشش دوره های آموزشی عمومی، 

تخصصی و قرار داده است.
شاخص  فعالیت های  خصوص  در  سهرابی 
معاونت آموزشی جهاد دانشگاهی البرز گفت: 

دوره های  برگزاری  اقدامات،  این  ازجمله 
آموزشی کوتاه مدت با محوریت اشتغال زایی 
آموزشی  دوره های  به  می توان  که  است 
تربیت مربی مهدکودک با مشارکت بهزیستی 
کنار  دستیار  داروخانه،  نسخه پیچی  استان، 
دندان پزشک، امدادگر اورژانس و تربیت نیروی 
پذیرش در آزمایشگاه تشخیص طبی اشاره 

کرد.
وی ادامه داد: طی بررسی انجام شده برگزاری 
این دوره های آموزشی منجر به اشتغال زایی 
دارا  با  شرکت کنندگان  از  درصد   ۳2 برای 
بودن گواهینامه جهاد دانشگاهی شده است. 
هنر  تخصصی  دوره های  برگزاری  همچنین 
مانند طراحی مد و لباس، عکاسی، دکوراسیون 
داخلی و ساخت زیورآلات ازجمله دوره هایی 

به  را  اشتغال زایی  از  بالایی  درصد  که  است 
همراه دارد. 

معاون آموزشی جهاد دانشگاهی البرز افزود: با 
راه اندازی گروه کارکنان دولت از اردیبهشت ماه 
سال ۱۳۹۶ و به کارگیری امکانات و قابلیت های 
موجود در زمینه برگزاری دوره های آموزش 
شغلی، تخصصی، عمومی، فرهنگی و فناوری 
اطلاعات ویژه دستگاه های اجرایی استان موفق 
به برگزاری ۱۰۳ دوره آموزشی ضمن خدمت 
و آموزش بیش از ۳۹۰۰ نفر از کارکنان ۳2 
دستگاه اجرایی استانی و ملی واقع در استان 
البرز و عملکردی بیش از ۵2 هزار نفر ساعت 

تا پایان اسفندماه سال ۱۳۹۶ شدیم. 
سهرابی در ادامه گفت: از دیگر فعالیت های 
شاخص این معاونت راه اندازی گروه صنعت بود 
که منجر به برگزاری بیش از ۱2۰ عنوان دوره 
آموزشی و حضور بیش  از ۳۶۰۰ نفر و ۳۹ 
هزار نفر ساعت آموزش از مدیران،کارشناسان، 
واقع در  فعالان عرصه صنعت  و  کارآفرینان 
کارخانجات، شرکت ها و شهرک های صنعتی 

شد.
این مسئول خاطرنشان کرد: دوره های آموزشی 
برگزارشده در این حوزه شامل توسعه صادرات 
و واردات، مقررات امور گمرکی، مهارت های 
توسعه بازار در سطوح مقدماتی و پیشرفته، 
بهداشت و محیط زیست در  انرژی  مدیریت 
تأمین  قوانین  پیشرفته،  و  مقدماتی  سطوح 

اجتماعی، اصول بیمه، مکاتبات اداری است.

سهرابی افزود: همچنین این دوره های آموزشی 
مختلف  کشورهای  رایزنان  به حضور  منجر 
ازجمله عراق، افغانستان، پاکستان، آذربایجان، 
عمان، قاره آفریقا، قزاقستان، مجارستان و ... 
در اولین نمایشگاه دستاوردهای توانمندی های 
بازرگانی  اتاق  در  متوسط  و  کوچک  صنایع 

استان البرز شد.

دوره هایی  این ها،  بر  علاوه  کرد:  اضافه  وی 
بین المللی نیز  با حضور مدرسین بین المللی 
کانادا  ازجمله  مختلف  کشورهای  از  ایرانی 
تولید  تا  صادرات  »از  مضمون  با  آلمان   و 
»آشنایی  دوره  و  مدیران«  ویژه  بین المللی 
با همکاری های مشترک  واحدهای صنعتی 
ایران و آلمان « با حضور صنعتگران و فعالان  

عرصه صنعت برگزار گردید
معاون آموزشی جهاد دانشگاهی البرز تصریح 
کرد: همچنین گروه صنعت معاونت آموزشی 
بانوان  ویژه  صنعتی  تور  برپایی  به  موفق 
 ) میانی  مدیران  و  ارشد  )مدیران  کارآفرین 
در استان اصفهان شد که حاضر در این تور 
از شهرک های صنعتی فعال بازدید و در حیطه 

فعالیت اقتصادی بحث و تبادل نظر گردید. 
سهرابی در پایان گفت: امید است با فعالیت های 
سایر  کنار  در  ناچیز  هرچند  گرفته  صورت 
سازمان ها و دستگاه های اجرایی استان بتوانیم 
گامی در راستای اهداف توسعه ای استان البرز  

و سربلندی ایران اسلامی برداشته باشیم.

معاون آموزشی جهاد دانشگاهی البرز مطرح کرد: 

مهارت هایی که می تواند به پیدا کردن شغل کمک کند

رئیس دانشگاه جامع علمی-کاربردی 
علمی  جامع  دانشگاه  اینکه  بیان  با 
ریل  به  برگشت  هدف  با  کاربردی   -
در  برداشتن  گام  و  خویش  اصلی 
به  دست  شدن  بین المللی  مسیر 
تغییرات ماهوی زده است، اظهار کرد: 
افزایش  دانشگاه   این  اصلی  هدف 
دانشگاه  این  کالبد  به  کیفیت بخشی 
آموزترین  مهارت  از  یکی  عنوان  به 

دانشگاه های کشور است.

دانشگاه  رئیس  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
روز  البرز  استان  -کاربردی  علمی  جامع 
یکشنبه در جمع اصحاب رسانه حاضر شد 
و ضمن ارائه گزارشی از عملکرد مجموعه 

خویش به سؤالات آنان پاسخ داد. 
بیان  با  آراسته  کار  دانش  پیمان  دکتر 
با  علمی-کاربردی  جامع  دانشگاه  اینکه 
و  خویش  اصلی  ریل  به  برگشت  هدف 
شدن  بین المللی  مسیر  در  برداشتن  گام 
ابراز  دست به تغییرات ماهوی زده است، 
افزایش  دانشگاه   این  اصلی  هدف  کرد: 
دانشگاه  این  کالبد  به  کیفیت بخشی 
آموزترین  مهارت  از  یکی  عنوان  به 

دانشگاه های کشور است. 
گفت:  سال  شعار  به  اشاره   ضمن  وی 
تولید  به  نیاز  ملی  کالای  از  حمایت 
کالای باکیفیت را بیش از پیش یادآوری 
می کند ولی این امر منوط به تولید کالای 
رقابت پذیری  افزایش  با کیفیت در جهت 
است و دانشگاه  جامع علمی - کاربردی 
این افتخار را دارد که نیروی انسانی ماهر را 
در جهت افزایش بهره وری در بخش تولید 

تربیت کند. 
دانش کار آراسته با بیان این که دانشگاه های 
علمی - کاربردی کشور  با جذب دانشجو و 
همکاری با دانشگاه های بین المللی ازجمله 

آلمان اقدام به جذب دانشجو از خارج کرده 
است، گفت: به موازات  این نوع همکاری 
واحد  کاربردی   - علمی  جامع  دانشگاه 
البرز نیز به این بحث ورود کرده و حداقل 
مجوزهای اولیه نیز دریافت شده است. وی 
سال  در  دانشگاه  این  کرد  امیدواری  ابراز 
تحصیلی ۹8 بتواند مرکز دو آل را ایجاد 

کند.
دانشگاه جامع  علمی - کاربردی  رئیس 
سال  در  دانشجو  جذب  مورد  در  البرز 
تحصیلی جدید گفت: دانشگاه های علمی 
- کاربردی  در ۶۰۰ مرکز آموزش عالی 
پذیرش  امسال  مهرماه  برای  کشور  فعال 
در  نیز  البرز  و  داشت  خواهد  دانشجو 
۱۱۵ رشته تحصیلی پذیرای دانشجویان 

کاردانی و کارشناسی می باشد.
به  پذیرش  برای  دانشجویان  افزود:  وی 
اساس  بر  ثبت نام  و  ندارند  نیازی  کنکور 
سوابق تحصیلی داوطلبان انجام می شود. 
وی با بیان اینکه در مقطع کاردانی لزوم 
چندانی به انطباق دیپلم با رشته تحصیلی 
کارشناسی  مقطع  در  اما  گفت:  نیست، 
بین  انطباقی  و  نزدیکی  می شود  تلاش 
مدرک کاردانی و رشته کارشناسی وجود 

داشته باشد. 
از  دیگری  بخش  در  آراسته  کار  دانش 
سخنانش به جذب مدرسان اشاره کرد و 
گفت: اکنون آماده پذیرش 4 هزار و ۵۰۰ 
مدرس برای تدریس در رشته های مختلف 
هستیم که این امر بر اساس مصوبه وزارت 
قانونی  ضوابط  طبق  و  تحقیقات  و  علوم 
وی  می پذیرد.  انجام  دانشگاه ها  سایر 
داد  خبر  مدرسان  آموزش  از  همچنین 
این  گذشته  سال  سنوات  طبق  گفت:  و 
انجام  امسال  شهریورماه  و  مرداد  در  امر 

می پذیرد. 
به  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  وی 

مزایای این دانشگاه و مشکلات پیش روی 
مسئولان و برنامه ریزان مربوطه اشاره کرد 
و اظهار داشت: باوجودی که این دانشگاه 
که  است  دولتی  و  مهارتی  دانشگاه  تنها 
هزینه های  دانشجویان  ثبت نام  هزینه  از 
خود را پرداخته و به هیچ عنوان از بودجه 
مظلوم  بسیار  نمی کند،  استفاده  دولتی 

واقع شده است. 
مدار  مشتری  و  دانش محور  ضمن  وی 
دانشگاه گفت: روش و خط  این  خواندن 
که  ایست  گونه  به  دانشگاه  این  مشی 
دانشجویان ضمن آموزش مهارت ها برای 
آماده  نیز  اشتغال  و  کار  عرصه  به  ورود 
می شوند، به گونه ای که شغل آنان تضمین 

شده است. 
دانش کار آراسته با بیان اینکه پژوهش های 
این دانشگاه کاملًا کاربردی است و برای 
رفع نیازهای جامعه و افزایش اشتغال زایی 
صورت می گیرد، اظهار داشت: اکثر قریب 
اساس  بر  دانشگاه  این  به اتفاق رشته های 
نیازسنجی دقیق جامعه و کاملًا تخصصی 
انعطاف پذیری  از  لذا  است؛  تدوین شده 
ویژه ای برخوردار بوده و هر رشته بر اساس 

سرفصل ها  و  تدوین شده  کار  بازار  نیاز 
مرتب بازنگری می شود.

وی با اشاره به تغییرات مثبت پیش روی 
سازی  یکنواخت  جهت  در  دانشگاه  این 
باهدف  داشت:  ابراز  آزمون ها  و  دروس 
کیفیت بخشی به واحدهای درسی درصدد 
هستیم بعضی سرفصل ها و منابع درسی 
نیز   آن  آزمون  که  کنیم  یکنواخت  را 
به صورت سراسر  بین رشته ها برگزار شود. 
وی افزود: در گام نخست، این کار را  با 
عمومی  زبان  احتمالاً  و   عمومی  دروس 
مشخص  زمانی  پروسه  طی  و  کرده  آغاز 
تحصیلی  رشته های  سایر  به  را  روند  این 

تعمیم می دهیم.
اینکه   بابیان  ادامه  آراسته در   کار  دانش 
فعال و یک  نوآوری  البرز ۶ مرکز  استان 
مرکز رشد فعال دارد که به طور تخصصی 
در دست  پرونده  دو  از  فعالیت می کنند، 
بررسی خبر داد و اظهار داشت: دانشگاه 
علمی - کاربردی استان البرز بارها و در 
و  پژوهش  هفته  مختلف  نمایشگاه های 
به عنوان  ملی  در سطح  جشنواره حرکت 

دانشگاه برتر معرفی شده است. 

دانشگاه جامع علمی - کاربردی 
در مسیر بین المللی شدن

دانش کار آراسته خبر داد استاد ممتاز دانشگاه تهران:

موسسه رازی باید حفظ شود
عضو پیوسته فرهنگستان علوم کشور با بیان اینکه تولیدات 
موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی ما را از وابستگی 
تحریم  شرایط  در  گفت:  کرده،  بی نیاز  دیگر  کشورهای  به 

ضرورت حفظ این مجموعه بیش از پیش نمایان می شود.
از روابط عمومی موسسه  به نقل  به گزارش دنیای هوادار؛ 
با اشاره به سابقه دیرینه این  رازی، دکتر حسن تاج بخش 
از  رازی  موسسه  گفت:  کشور  سلامت  حوزه  در  مجموعه 
سال های خیلی دور تاکنون به جامعه ایرانی خدمات شایان 
توجهی عرضه کرده و همواره در خدمت کشور عزیزمان بوده 

است.
وی یکی از دلایل موفقیت این مجموعه را وجود بزرگانی که 
با دلسوزی و از سر عشق در این مجموعه خدمت می کردند، 
دانست و اظهار کرد: همه دانشمندان و محققان بزرگی که 
عمرشان را در موسسه رازی گذراندند عاشق کار و حرفه خود 
بودند و به پشتوانه همین عشق نام موسسه رازی پرآوازه و 

ماندگار شد.
وزارت  زیرمجموعه  رازی  موسسه  اینکه  بیان  با  تاج بخش 
جهاد کشاورزی است و اگر تخصص یکی از معاونت های این 
از چالش های این  وزارتخانه دامپزشکی باشد درک بهتری 
موسسه خواهد داشت، تصریح کرد: در گذشته این مسئله 
رعایت می شد و نه تنها این مجموعه که سازمان دامپزشکی 

نیز با مشکلات کمتری مواجه بود.
این استاد ممتاز دانشگاه تهران در ادامه به تعامل بین موسسه 
رازی و دانشگاه اشاره و تأکید کرد: همکاری این مجموعه ها 
به طور حتم موجب رشد و پیشرفت کشور می شود اما باید 
به  عمل  با  و  دارند  مشخصی  رسالت  هرکدام  کنیم  توجه 

وظایف خود خواهند توانست جایگاه خود را حفظ کنند.
بار  از سخنانش گفت: متأسفانه چند  وی در بخشی دیگر 
ناروا مبنی بر خصوصی سازی موسسه رازی مطرح  سخنی 
شد حال آنکه اموری که با بهداشت اساسی و پایه ای کشور 
سر و کار دارد را باید با دیدی جامع تر نگریست و با تعقل 

تصمیم گیری کرد.
وجود  کرد:  تصریح  کشور  علوم  فرهنگستان  پیوسته  عضو 
موسسه رازی با تأمین عمده واکسن های موردنیاز پزشکی و 
دامپزشکی ما را از وابستگی به کشورهای دیگر بی نیاز کرده و 
امروز که در شرایط تحریم به سر می بریم اهمیت و ضرورت 

حفظ این مجموعه بیش  از پیش نمایان می شود.
درصد  پزشکی، ۹۰  واکسن های  درصد  است ۹۰  گفتنی   
طیور  واکسن های  درصد   ۳۰ حدود  و  دامی  واکسن های 
کشورمان در موسسه رازی تولید می شود. علاوه بر این، سرم 
های درمانی ضد مارگزیدگی و عقرب زدگی تولیدشده در این 

مجموعه تأمین کننده ۱۰۰ درصد نیاز کشور است.

انتخاب شهردار مشکین دشت 
بازهم به تعویق افتاد
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نفر از اعضا از رسمیت افتاد و تشکیل نشد.
به  رضایی  بود  قرار  که  مشکین دشت  شورای  نشست  در 
عنوان کاندیدای منتخب اعضای پارلمان شهری برای سمت 
شهرداری این شهر، برنامه های خود را به صحن شورا ارائه 
کند، با مرخصی نصرتی و بهزادنیا و غیبت بی خبر حسینی 

تبار از رسمیت خارج شد.
انتخاب  محور  حول  که  ابهاماتی  و  حواشی  به  توجه  با 
شهردار در فضای مجازی و افکار عمومی پیش آمده، رئیس 
شورای اسلامی مشکین دشت موضوعات مطرح شده در این 

خصوص را شایعاتی بی اساس دانست.
تعویق  آیا  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  شعبانپور  اله  حمد 
موجود  شایعات  به  دلیلی،  به  بار  هر  شهردار،  انتخاب  در 
شهردار  انتخاب  حاضر  حال  در  گفت:  نمی زند؟!  دامن 
مشکین دشت، ازجمله مهم ترین اولویت های شورا می باشد 
و تلاش می کنیم در اسرع وقت بهترین گزینه را برای این 
سمت انتخاب کنیم. وی افزود: در نشست آتی شورا ارائه 

برنامه آخرین کاندیدا و انتخاب شهردار حتمی خواهد بود.
در  غیبت سه عضو شورا  در خصوص  شعبانپور همچنین 
صبح  که  گفت  و  کرد  بی اطلاعی  اظهار  یکشنبه  نشست 
و  شده  مواجه  شورا  عضو  دو  مرخصی  برگه  با  یکشنبه  
تماس های مکرر وی با حسینی تبار هم بدون پاسخ مانده 

است.
پس از حدود یک ساعت انتظار 4 عضو شورا برای الحاق 
نفر پنجم و رسیدن به حدنصاب، به نتیجه نرسید و با اعلام 

رئیس شورا، نشست امروز لغو شد.
این سومین باری است که ارائه برنامه های رضایی، آخرین 
لغو  شورا  صحن  در  مشکین دشت  شهرداری  کاندیدای 
به  دامن زدن  نیز در  و رسانه های فضای مجازی  می شود 

حواشی کوتاهی نمی کنند.
نکته اینجاست که طبق گفته های رئیس و اعضای شورای 
مشکین دشت، انتخاب شهردار ازجمله مهم ترین اولویت های 
شوراست. درحالی که پارلمان شهری برای دستیابی به این 
مهم و رفع ابهامات افکار عمومی می تواند با برگزاری جلسه 
فوق العاده این امر را تسریع کند، هر بار به دلیلی این امر به 

تعویق افتاده و یا نشست رسمی شورا لغو می شود.
شهر  اسلامی  شورای  در  مردم  نمایندگان  امیدواریم 
مشکین دشت به دوراز هیاهو و فشار افکار عمومی، بهترین 
گزینه را برای احراز سمت شهردار در جهت منفعت عمومی 

انتخاب کنند.

خبرخبر

مدیرکل دفتر انجمن اولیا و مربیان وزارت 
درصدی  ده  افزایش  از  پرورش  و  آموزش 
والدین  مهارتی  و  تخصصی  کمک های 
والدین سال  به مدارس خبر داد و گفت: 
از کمک مالی ۳4۱ میلیارد  گذشته جدا 
تومانی معادل 4۰۰ میلیارد تومان کمک های 

تخصصی و مهارتی به مدارس کرده اند.
به گزارش دنیای هوادار؛ نورعلی عباسپور در 
نشست خبری در تشریح این مطلب گفت: 
این رقم در مقایسه با سال تحصیلی گذشته 

افزایش ده درصدی را نشان می دهد.
وی در ادامه این نشست با اشاره اینکه مبنای 
سیاست های  و  برنامه ریزی ها  فعالیت ها، 
انجمن اولیا و مربیان سند تحول بنیادین  
آموزش و پرورش است، گفت: در این سند 
مشارکت والدین در نظام تعلیم و تربیت 
مورد تأکید قرار گرفته است چراکه بعضی 

از خانواده ها تصور می کنند در ساعاتی که 
فرزندانشان در مدرسه هستند، دیگر هیچ 
مسؤولیتی در قبال آنها ندارند. به گفته وی 
طبق سند یاد شده خانواده ها باید بخشی از 

فعالیت های مدرسه را به عهده بگیرند.
شدن  واقعی  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
مدارس  فعالیت  در  خانواده ها  مشارکت 
گفت: یکی از ایراداتی که همواره به انجمن 
وارد بوده این است که انتخابات و ورود به 
انجمن  اولیاو مربیان واقعی نیست؛ از این 
رو امسال قصد داریم انتخابات انجمن را 
به صورت الکترونیکی در ۵ هزار مدرسه 

برگزار کنیم.
وی با بیان اینکه مدرسه یک سویه نمی تواند 
برنامه هایش را پیش ببرد و باید بخشی از 
آنها را به خانواده ها واگذار کند، از تدوین 
منشور حقوق والدین در سال جاری خبر 

داد و گفت: باید فضایی در مدارس ایجاد 
بیشتر  هرچه  مشارکت  امکان  که  کنیم 

والدین در مدرسه فراهم شود.
عباسپور سپس به بحث سرویس مدارس 
پرداخت و گفت: سه وزارتخانه آموزش و 
پرورش، کشور و راه و شهرسازی مسئولیت 
ساماندهی و راهبری سرویس مدارس را به 
عهده دارند و قرار شد تا نشست کارگروه 
نقل  و  اجرایی حمل  نامه  آیین  ماده ۱۹ 
دانش آموزان هر ماه میان این وزارتخانه ها 
برگزار شود تا مشکلات این حوزه حل و 

فصل گردد.
دستورالعمل  اصلاح  از  همچنین  وی 
سرویس مدارس خبر داد و گفت: در این 
دستورالعمل متناسب با وظیفه ذاتی هر 
به  می گیرد،  صورت  فعالیت  دستگاهی، 
طور نمونه تأمین خودرو، بیمه و مواردی از 

این دست جزو وظایف ذاتی شهرداری ها و 
وزارت کشور است و آنها موظفند سامانه ای 
را در این ارتباط طراحی کنند تا اطلاعات 
مربوط به دانش آموزان درج شود که البته 
این دستگاه ها درحال بررسی وطراحی این 

سامانه هستند.
مربیان  و  اولیا  انجمن  مدیرکل  گفته  به 
وزارت آموزش و پرورش در دستورالعمل 
جدید سرویس مدارس برای همه زمینه ها، 

منابع مالی پیش بینی شده است.
وی گرانی سرویس مدارس رسمی  را یکی 
سرویس  از  خانواده ها  استفاده  دلایل  از 
آزاد دانست و گفت: با وجود گرانتر بودن 
سرویس های رسمی  توصیه ما به خانواده ها 
این است که از سرویس های مورد تأیید 
آنها  امنیت  ایمنی و  استفاده کنند چون 
بالاتر است به طوری که سال گذشته تنها 
۵ مورد حادثه در سرویس مدارس رسمی  
رخ داد که آسیب چندانی به دنبال نداشت 
در حالی که ما شاهد مواردی حادثه حتی 
سرویس  در  دانش آموزان  مرگ  به  منجر 

آزاد برها بوده ایم .
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